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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa  50. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 15. prosinca 2008. godine 
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma  u Pazinu 
    (Početak u  17,05 sati ) 
 
 Sjednicu  je u 17,05 sati otvorio ANTON PERUŠKO , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije  (IDS-SDP), koji je  sjednici i predsjedavao 

Pozdravlja sve  prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije. 
 Pozdravlja : 
 -     župana  Istarske županije, gospodina Ivana Jakovčića 

- zamjenike  župana , gospodina Sergia  Bernicha i Valeria Drandića, 
- članove Poglavarstva Istarske županije,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- predstavnike Tvornice kamene vune Rockwool, 
- predstavnike Općine Pićan na čelu sa načelnikom i predsjednicom Općinskog  

vijeća Pićna, 
- predstavnike nevladinih udruga, koje su prema Poslovniku Skupštine Istarske  

županije od mene, kao predsjednika Skupštine Istarske  županije, zatražili na 
vrijeme pismenim putem suglasnost za prisustvovanje večerašnjoj sjednici 
Skupštine Istarske županije, 

- predstavnike  Sindikata,  
- predstavnike medija i građana i sve one  koji  prisustvuju  večerašnjoj 50. sjednici  

Skupštine  Istarske županije.  
Pozvao je i predstavnike  resornog Ministarstva zaštite  okoliša, prostornog uređenja i 

graditeljstva Republike Hrvatske, ali predstavnik  Ministarstva  nije  večeras prisutan. 
Skupština je dobila očitovanje, pismo i  stavove Ministarstva, vezano za problematiku  
Rockwoola, ali se nisu   odazvali  večerašnjoj sjednici Skupštine Istarske županije. 

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda zamolio je gospođu Vesnu Ivančić, 
tajnicu  Skupštine Istarske županije,  da izvrši prozivku vijećnika  radi utvrđivanja kvoruma na 
50. radnoj  sjednici Skupštine  Istarske županije.  

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/   
8. JOSIP - ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU    
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvrđivanja d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
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R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS Odsutan (O) 
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS  
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Služe za poslove  Skupštine i Poglavarstvo Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj Istarske županije,  
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, v.d. pročelnice  Upravnog odjela za proračun i financije  Istarske 
županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo,  lovstvo, 
ribarstvo  i vodoprivredu  Istarske županije, 
SONJA ŽIVOLIĆ GROŽIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije, 
VLADIMIR  TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, v.d. pročelnice Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije,    
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za  turizam Istarske županije,   
MIODRAG ČERINA,  pročelnik  Kabineta župana  Istarske županije,  
ČLANOVI POGLAVARSTVA : 
SERGIO BERNICH, zamjenik Župana Istarske županije,  
VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana Istarske  županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
Istarske županije,  
LUCIJA  DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena  za školstvo i kulturu Istarske županije, 
VALTER POROPAT, član Poglavarstva zadužen za održivi  razvoj Istarske županije, 
MARCO BOI, predstavnik   tvrtke Rockwool, Pićan,  
IVAN FRANKOVIĆ, načelnik Općine Pićan,  
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MATILDA ILIĆ, predsjednica Udruge naša zemlja,  Pićan, 
KRISTINA ĐURIĆ,  predsjednik Općinskog  vijeća Pićan, 
LUCIJAN MOHOROVIĆ, predsjednik Odbora  za  zdravstvo Hrvatskog liječničkog zbora, 
VLADIMIR JELAVIĆ, član Tima za izradu studije utecaja na  okoliš, tvrtka Ekonerg d.o.o., 
BRUNO  BULIĆ, predsjednik  sindikata Istre i Kvarnera. 
  

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrđuje da je prozivkom  utvrđeno da od  41 
vijećnice  i vijećnika na prozivci je prisutno njih 33 , a po dolasku Oriana Bulića nakon 
utvrđivanja  dnevnog  reda, 34 vijećnica i vijećnika, pa Skupština može pravovaljano raditi i 
odlučivati po  točkama  koje  budu na  dnevnom redu.   

Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog  reda. 
Prijedlog  dnevnog  reda za 50. sjednicu Skupštine Istarske  županije vijećnici su 

dobili poštom.  
U nastavku predsjednik  ANTON PERUŠKO , naglašava da je u međuvremenu, 

nakon  što je uputio materijale za sjednicu, dobio prijedlog  Općinskog vijeća Pićna da se  uz  
zasjedanje  Skupštine Istarske  skupštine u dnevni red  uvrsti problematika Rockwoola. 
Općinsko vijeće Pićna je od predsjednika  Skupštine tražilo  sazivanje  tematske sjednice. 
Općinsko vijeće može se  temeljem članka 71. Poslovnika  Skupštine Istarske županije može 
pojaviti kao predlagač akta, ali ne kao  predlagač za  sazivanje tematske  sjednice, pa je 
neposredno nakon  primitka zahtjeva Općinskog vijeća Pićna, uputio prijedlog  Županu da u  
skladu s Poslovnikom, obzirom da Općinsko vijeće Pićna nije  dostavilo prijedlog akta o 
kojem bi trebalo  voditi  raspravu,  a  po Poslovniku inicijativu može preuzeti i  Županijsko 
poglavarstvo, obratio se pismom Županu  sa  prijedlogom da Poglavarstvo preuzme 
inicijativu za izradu akta. Županijsko poglavarstvo je utvrdilo i usvojilo na svojoj sjednici 
prijedlog  akta i odmah ga kurirom dostavilo svim vijećnicima Skupštine Istarske županije. 

 Sukladno Poslovniku Skupštine  Istarske županije predsjednik  ANTON PERUŠKO 
koristi poslovničku mogućnost i predlaže da se u  dnevni  red 50. sjednice iza  točke  4.  
Konačni prijedlog  Proračuna Istarske županije, uvrsti  točka 5. dnevnog reda koja  glasi :  
Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o praćenju onečišćenja zraka oko  Tvornice 
kamene vune  Rockwool  Adriatic d.o.o. Pićan.  

Drugih prijedloga i primjedbi vezano za dnevni  red u pisanoj formi nije  primio pa 
otvara raspravu o prijedlogu dnevnog reda. 

Vijećnik DAMIR RADNIĆ,  suglasan je  da predložena 5. točka dnevnog ostane, da 
ne bi  ljudi koji ispred Doma  izražavaju negodovanje  vezano za tvornicu kamene vune 
Rockwool, uzaludno došli na protest, ali  traži  svečano  obećanje da će se u  roku od 15 do 
20  dana konačno sazvati  tematska sjednica o Rockwoolu,  na kojoj  će imati  pravo govoriti   
neovisni stručnjaci koji su dali prave primjedbe na Studiju  na okoliš i na ono što  se ljudima 
koji  žive u Pićnu  događa.  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , naglašava  da je 21. svibnja  2007. godine  primio 
potpise 11 vijećnika  Skupštine Istarske županije,  koji  jedini po Poslovniku Skupštine  
Istarske županije  mogu zatražiti sazivanje tematske sjednice.  
 29. svibnja,  8  dana nakon što je tada  primio  zahtjev, dostavio je pismo,  kojeg ima 
ispred sebe, u kojem moli sukladno članku 73., stavku  3 Poslovnika  Skupštine Istarske 
županije, da se nadopuni zahtjev  prijedlogom akta o kojem se može raspravljati  na 
tematskoj sjednici. Taj zahtjev je uputio vijećniku Damiru Radniću,  predlagačima  
ovlaštenima za sazivanje tematske sjenice 8 dana nakon što je primio  potpise vijećnika za  
sazivanje tematske sjednice. 
 Nakon toga  na 36. sjednici  održanoj   17.012.2007. godine ponovno  je govorio da  
čeka materijale podnositelja  zahtjeva sazivanja  tematske sjednice i predložio da se koristiti 
pomoć Stručne  službe Skupštine i Poglavarstva Istarske županije i njega, za izradu 
materijala  o  tematskoj  sjednici o problematici  Rockwoola. 
 Naglašava da je na 32. sjednici održanoj  6.08.2007. godine, vijećnik  DAMIR 
RADNIĆ, rekao, što je unijeto u Skraćeni zapisnik : 
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 «Danas je svečarski dan, imamo  prvi puta mladu majku i  mladog djeda, pa  neću 
pitanja, nego idem  sa prijedlogom,  informacijom, ne znam kako da to još nazovem, 
nalogom, molbom, prema vijećnicima Županijske skupštine Istarske županije, prema 
vijećnicima Općine Pićan i prema svim dobronamjernim ljudima Istarske županije, koji 
ponešto znaju o  Rockwoolu s obzirom da ćemo u  devetom mjesecu imati tematsku sjednicu 
o Rockwoolu, pa  ako imaju još materijala, za  koje se još uvijek ne zna u javnosti, 
interesantnih materijala,  da se slobodno jave, da nam ih  dostave, da možemo kvalitetnije 
pripremiti  tematsku sjednicu  o Rockwoolu u devetom mjesecu ove godine»    

Naglašava da je i tada  vijećnik  Damir Radnić bio svjestan kroz  svoju raspravu da 
preuzima obvezu da  će pripremiti materijale za raspravu na tematskoj sjednici o problematici 
tvornice kamene vune Rockwool. Obzirom da ti materijali nisu pripremljeni, a Poglavarstvo  
nije prihvatilo  inicijativu za tematsku sjednicu,   nije mogao  sazvati  tematsku  sjednicu.  

U međuvremenu je Udruga  Naša zemlja imala  isti zahtjev, ali nije ovlašteni 
predlagač, pa nakon što je dobio  inicijativu Općinskog vijeća, kao ovlaštenog predlagača, 
koju je Poglavarstvo  prihvatilo  kao  svoju, zbog značaja teme  nije htio odlagati  raspravu o   
Rokcwoolu, pa  predlaže uvrštenje u dnevni  red pod  točkom 5. Prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o praćenju onečišćenja zraka oko Tvornice kamene vune Rockwool  
Adriatic  d.o.o. Pićan .  
 Vijećnik TULLIO PERSI , pita koliko vijećnik ima pravo govoriti o temi  Rockwool. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , naglašava da je to pitanje regulirano Poslovnikom  
Skupštine  Istarske županije. 
  Vijećnik ROMANO  ČERNJUL , ističe da Klub vijećnika  stranke umirovljenika smatra 
da je nakon dopisa koji su vijećnici dobili na klupe od  Ministarstva zaštite okoliša, prostornog 
uređenja i graditeljstva Republike Hrvatske i svih  ostalih materijala, gledajući dnevni  red, 
Rockwool  preozbiljan problem da bi se ga uvrstilo u već veliki dnevni  red. Ukoliko se ipak  
po zahtjevu Općine Pićan uvrsti predložena problematika u dnevni red,  smatram da će to biti 
uvod u jednu  tematsku konferenciju za koju  se ima  puno više saznanja i materijala nego 
prije  7 dana. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda i 
predlaže da 5. točka  glasi : Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o praćenju 
onečišćenja  zraka oko Tvornice kamene vune Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan, te nakon  
glasanja utvrđuje da je Skupština sa 24 glasova  «ZA», 5  glasova protiv, utvrdila da 5. točka  
dnevnog reda glasi: Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o praćenju onečišćenja zraka 
oko Tvornice kamene vune Rockwool  Adriatic  d.o.o. Pićan.   

Zatim stavlja  na glasanje kompletan  dnevni red dopunjen točkom 5., te nakon   
glasanja utvrđuje da je Skupština sa 23 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV», za  50. 
sjednicu  Skupštine Istarske županije  utvrdila  slijedeći 

  
    DNEVNI RED  

1)  
a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 48. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije 
b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 49. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije 
2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3)  

a) Konačni prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove Skupštine i 
Poglavarstva Istarske županije za 2009. godinu 

b) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu Istarske županije za 2009. godinu 

c) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun i financije 
Istarske županije za 2009. godinu 

d) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske 
županije za 2009. godinu 
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e) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam Istarske 
županije za 2009. godinu 

f) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za 2009. godinu 

• Plan prihoda i rashoda Posebnog računa Županijskog poglavarstva 
„Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 2009. godinu 

 
g) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu 

skrb Istarske županije za 2009. godinu  
h) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, sport i 

tehničku kulturu Istarske županije za 2009. godinu 
i) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za kulturu Istarske županije 

za 2009. godinu  
j) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu 

zajednicu i druge etničke skupine Istarske županije za 2009. godinu  
k) Konačni prijedlog Programa rada Kabineta župana Istarske županije za 2009. 

godinu 
l) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za prostorno uređenje i 

gradnju Istarske županije za 2009. godinu 
4)  

a) Konačni prijedlog Proračuna Istarske županije za 2009. godinu  
b) Konačni prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2009. 

godinu 
c) Konačni prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2009., 2010. i 

2011. godinu 
5) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o praćenju onečišćenja zraka oko 

Tvornice kamene vune Rockwool  Adriatic  d.o.o. Pićan   
6) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2009. godinu 
7) Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2008. godinu 
8) Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 

nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih  škola Istarske županije za 2008. godinu 

9) Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih 
škola Istarske županije za 2008. godinu 

10) Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola 
i učeničkih domova Istarske županije za 2008. godinu 

11) Prijedlog Zaključka davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora Osnovne škole 
„Rivarela“ Novigrad o prijenosu vlasništva nekretnine  

12)  
a) Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za nacionalne manjine Istarske županije  
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za nacionalne manjine 

Istarske županije 
ORDINE DEL GIORNO 

1)  
a) Verifica del verbale sintetico della 48-a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana 
b) Verifica del verbale sintetico della 49-a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana 
2) Domande dei consiglieri, proposte ed informazioni 
3)  

a) Proposta finale del Programma di lavoro della Segreteria per gli affari 
dell'Assemblea e della Giunta della Regione Istriana per il 2009 
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b) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'autogoverno 
locale e territoriale (regionale) della Regione Istriana per il 2009 

c) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato al bilancio e le 
finanze della Regione Istriana per il 2009 

d) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato allo sviluppo 
sostenibile della Regione Istriana per il 2009 

e) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato al turismo della 
Regione Istriana per il 2009 

f) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'agricoltura, 
l'economia forestale, la caccia la pesca e l'economia idrica per il 2009 

• Piano delle entrate e delle uscite del Conto specifico della Giunta 
regionale „Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dall'agriturismo 
dell'Istria“ per il 2009 

g) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato alla sanità e la 
previdenza sociale per il 2009  

h) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'istruzione, lo 
sport e l'istruzione tecnica per il 2009 

i) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato alla cultura della 
Regione Istriana per il 2009  

j) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato alla comunità 
nazionale italiana e gli altri gruppi etnici della Regione Istriana per il 2009  

k) Proposta finale del Programma di lavoro del Gabinetto del Presidente della 
Regione per il 2009 

l) Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'assetto 
territoriale e l'edilizia della Regione Istriana per il 2009 

4)  
a) Proposta finale del Bilancio della Regione Istriana per il 2009  
b) Proposta finale della Delibera d'attuazione del Bilancio per il 2009 
c) Proposta finale della Proiezione del Bilancio della Regione Istriana per il  

2009, il 2010 e il 2011 
5) Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sulla sorveglianza 

dell'inquinamento dell'aria nell'area della Fabbrica di lana di pietra Rockwool Adriatic 
s.r.l. di Pićan  

6) Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura per il 2009 
7) Proposta delle seconde Modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per 

il  2008 
8) Proposta di Delibera sulla seconda modifica e integrazione della Delibera 

sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto a lunga 
durata e degli ulteriori investimenti sul piano non finanziario delle scuole elementari e 
medie superiori della Regione Istriana per l'anno 2008 

9) Proposta di Delibera sulla seconda modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, delle prestazioni 
di manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole elementari della Regione 
Istriana per il 2009 

10) Proposta di Delibera sulla seconda modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale delle prestazioni 
di manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole medie superiori e nelle 
case dell'alunno della Regione Istriana per il 2009 

11) Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Comitato scolastico della 
Scuola elementare „Rivarela“ di Cittanova, riguardo al trasferimento di proprietà 
dell'immobile  

12)  
a) Proposta di Delibera sull'istituzione del Consiglio per le minoranze nazionali 

della Regione Istriana  
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b) Proposta di Provvedimento sulla nomina dei membri del Consiglio per le 
minoranze nazionali della Regione Istriana 

 
 AD – 1  

a) Verifikacija skra ćenog zapisnika sa 48. sjednice Županijske  
     skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija skra ćenog zapisnika sa 49. sjednice Županijske 
      skupštine Istarske županije  

   
Skupština je  bez primjedbi sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova usvojila 
 a) 
    SKRAĆENI ZAPISNIK  
           sa 48. sjednice  Županijske skupštine  I starske  županije 
  

sa 31 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «AUZDRŽANIH»  glasova  
b) 

    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 

sa 49. sjednice  Županijske skupštine  Istarske  žu panije   
 

AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE   
 
 Prije prelaska na postavljanje  vijećničkih pitanja predsjednik ANTON PERUŠKO , 
naglašava da je kontaktirao sve predsjednike klubova vijećnika koji participiraju u radu  
Skupštine Istarske županije i zamolio ih da zbog  značaja  dnevnog  reda i interesa  za točku  
dnevnog  reda vezano za  Tvornicu kamene vune Rockwool, da se odustane od vijećničkih 
pitanja.  

Prema Poslovniku predsjednik  Skupštine ne može predložiti skidanje točke Pitanja 
vijećnika, prijedlozi i informacije s dnevnog reda, ali je zamolio predsjednike klubova 
vijećnika da unutar svojih klubova dogovore da se odustane od vijećničkih pitanja, a ukoliko 
netko insistira na vijećničkim pitanjima, po Poslovniku Skupštine  Istarske županije,  to pravo 
mu ne može uskratiti.  
 Vijećnička pitanja mogu se postavljati usmeno, a i dostaviti  pismeno. 

Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se : Damir Radnić, Vladimir  Gašparini, 
Marino Roce, Tullio Persi. 
 
DAMIR RADNIĆ: 
 
 Žalosno je  na ovakav način postavljati vijećnička pitanja. Tjerate me da mi  bude 
neugodno  postavljati vijećničko pitanje, ali moje je pravo da mogu postavljati  vijećnička 
pitanja. To je jako ružno od  vas gospodine  predsjedniče. 
 Prvo pitanje  u biti nije pitanje, nego  više informacija za gospodina Župana.     
 Prošli tjedan je u Puli  održana  fenomenalna prezentacija  gospodarenja komunalnim 
otpadom tvrtke ENERGY STAR  MCI tehnologijom, na kojoj je bio i vaš ekolog Vedran 
Grubišić. Iz nje se vidjelo da  gospodarenje otpadom Istru košta  20 milijuna € manje nego 
što košta tehnologija koju ste nam  naturili. Vidi se da ta tehnologija zahtjeva petnaestak puta 
manju površinu  nego  ovu koju nam naturate, pa  sam  pripremio  materijale da vam ih dam 
da ipak malo bacite oko na te materijale. Mislim da još nije kasno za nas da nešto 
poduzmemo.  
 Drugo pitanje  isto tako je za vas ili za nekoga iz vašega Poglavarstva, da mi glasno 
kaže, ako može, ako ne može da mi  pismeno odgovori.  

Sada je već četvrti ciklus izbora, pa me zanima : koliko je do sada potrošeno novaca  
za planiranje izgradnje nove  pulske bolnice, koliko nas koordinator ili  šef, menadžer 
projekta, Valter Drandić,  košta u toj priči. 
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 Četvrti izbori dolaze, četvrti put je bolnica  u  điru, kao bolnica  se gradi, pa zaista me 
zanima: koliko su do sada  planovi za   bolnicu u  Puli koštali.   
 Hvala lijepa.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Odgovor  će dati  gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
  
IVAN JAKOV ČIĆ:  
 
 Poštovane kolegice i kolege, dobar večer svima, buona sera a tutti ! 
 Na prvo  pitanje oko  prezentacije tehnologije gospodarenja otpadom tvrtke Energy 
Star MCI  će vam  odgovoriti  gospodin Vedran Grubišić, koji je  bio na toj prezentaciji. Mislim  
da je mjerodavno da gospodin Vedran Grubišić, kao  član Poglavarstva Istarske županije, 
vam odgovori  na postavljeno pitanje, jer je za tu problematiku  definitivno  stručniji od mene 

Ja vam mogu s druge strane dodatno  reći  da kako stvari stoje u ovom  trenutku, 
kada govorimo o izgradnji bolnice u Puli, da je situacija vrlo povoljna. U  državnom proračunu 
je predviđeno  20  milijuna kuna za izgradnju  nove bolnice u  Puli. Istarska  županija isto 
tako  u svom Proračunu ima  odgovarajuće iznose, koje  ćemo usmjeriti u izgradnju bolnice u  
Puli. Nije  realno očekivati da ćemo  bolnicu izgraditi ni u godini ni u godini i pol dana, ali je 
realno očekivati da ćemo građevinsku dozvolu dobiti  već početkom iduće 2009. godine. 
 Prošlo je možda i previše vremena, ali moram reći da sam  nakon svega zadovoljan, 
jer ćemo ipak imati, na to je  Ministarstvo zdravstva pristalo, bolnicu koja  će biti na  razini  
evropskih  standarda, viših od  takozvanih hrvatskih  standarda u  zdravstvu u ovom  
trenutku, što je dobar signal i dobra poruka.  
 Sredstva za izgradnju  bolnice će biti  velika, što svi jako dobro znamo, a s druge  
strane isto tako jako dobro znamo da nam nova  bolnica u Puli  apsolutno  treba. 
 Očekujem da će građevinska dozvola uskoro biti izdana i da ćemo moći pristupiti 
prvim radovima  slijedeće godine,  već u prvom dijelu  godine.  
   Vaša insinuacija je već uobičajena i poznato kao i uvijek, deplasirana i  bez ikakvih 
temelja. Kolega Valter Drandić ne prima nikakvu naknadu za  rad vezano  za  izgradnju nove  
bolnice u  Puli, nemamo nikakvih  novaca za to  u tom kontekstu. On je na tome radio  kada 
je bio saborski zastupnik. To je radio kvalitetno. Danas je na neki način samo u ispomoć 
Poglavarstvu i ništa  više od toga. 
 Ja bih  molio  gospodina Vedrana Grubišića  da uzme  riječ i odgovori na postavljeno 
pitanje vijećnika  Damir  Radnića.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala županu , gospodinu Ivanu Jakovčiću. 
 Riječ ima resorni  član Poglavarstva, Istarske županije gospodin Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Pozdravljam sve prisutne. 

Zahvaljujem se na mogućnosti da koncizno odgovorim na postavljenom pitanju 
vijećnika Damira  Radnića. 
 O čemu se radi? 
 U novinskom članku i na  prezentaciji  nejasan je bio termin sustav. Termin sustav  su 
koristila  gospoda iz Energy Stara, kojima je sustav značio Centar za gospodarenje otpadom.  

Naš Centar za  gospodarenjem otpadom, koji imamo u našem planu je  javan, koštao 
bi 31 milijun €. Centar za  gospodarenje otpadom tvrtke Energy Star, po njihovoj paušalnoj 
ocjeni,  koštao bi nekih 60-tak milijuna € , što  znači da bi taj njihov  Centar bio za  nekih   29 
milijuna € skuplji od  našeg Centra za gospodarenje otpadom. 
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S  druge strane, da bismo bili sigurni da nismo gospodu doveli u neznanje, da  smo 
pogriješili, da nisu krivo razumjeli naše upite, poslali smo im pismeni upit u s vezi  s tim i ovih  
dana očekujemo njihov odgovor.  

Kada su bili na  mjestu Centra za  gospodarenje otpadom  cijelo vrijeme  su govorili o 
lokaciji  Kaštijuna, odnosno Centra za  gospodarenje otpadom, a nisu govorili o sustavu  
gospodarenja otpadom. Naš cijeli sustav gospodarenja otpadom  bi zapravo  koštao kao 
njihov Centar za  gospodarenje otpadom. 
 Drago mi je da ste postavili ovo pitanje. 
 Evo, toliko. Hvala.    

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Kolega Radniću imate pravo na dopunsko pitanje u trajanju od  jedne minute. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Gospodine Župane, govorit  ću polako, da me možete razumjeti. 
 Zanima me: koliko je do sada u zadnjih 12 godina, u tri izborna ciklusa, sada je  
četvrti, potrošeno sredstava  na planiranje izgradnje bolnice u Puli. 
 Valter Drandić je vatrogasna  vozila umjesto  30 platio 70 milijuna kuna. Preseljenje  
vaše županije umjesto  300.000,00 košta 5 milijuna  DEM. Zato  sam jako u  strahu.  
 Gospodine  Grubišiću, vas uopće nemam potrebe komentirati. Vi  živite u svemiru kao 
i vaš predsjednik Skupštine Istarske županije.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kada biste to što ste rekli bili uputili nekom drugom  vijećniku izrekao bih  vam 
opomenu, ali kao predsjednik Skupštine i ja imam svog dostojanstva, ali emocije pokušavam 
sakriti. (D. Radnić : Ja ne mogu!). Pa to je vaš način komuniciranja. Vjerojatno je to pitanje 
odgoja. 
 Riječ ima vijećnik  Marino Roce.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i  kolege 
 Evo, nisam danas mislio, ali  dešavaju se neke stvari pa se moram na njih osvrnuti. 
 23. 8. 1947. godine u Buzetu se održavala  sveta misa na kojoj su  nakon 
antifašističke  borbe i ljudi koji su se borili protiv  fašizma htjeli krizmati svoju djecu. Tog dana 
je jedna grupa ljudi došla  do  crkve, bacanjem rajčica i upadom u  crkvu  željela spriječiti 
krizmanje djece. Sutradan je u  Lanišću ubijen svećenik Miroslav Bulešić. Nakon toga je 
osuđen župnik, jer da je izazvao incident, a oni koji  su ga ubili su  bili  uvjetno osuđeni. 
 Danas je slična stvar. Tako doživljavam to što se događa, a takvih je događaja u 
povijesti bilo puno. Netko je te ljudi koji su  crkvu gađali  rajčicama tada oslovljavao, a i  
danas, da su  antifašisti. 
 Ovim što se danas  desilo u  Pazinu opet netko želi  pilu  naopako okrenuti.  

Dolazili su u Pazin neki  novinari  iz Rijeke, spominjalo se da osoba koja  je bacila  
bombu ima nešto s HDZ-eom. Poslije toga  je gospodin saborski zastupnik davao izjave koje 
smo mogli u novinama pročitati,  koji je odgojen u  obitelji istog ideološkog shvaćanja, kao i 
gospodin Bon Imamo saznanja iz  Poreča  da se ipak gospodin Bon deklarirao  kao  
regionalista,  da je zagovarao politiku  nekih  drugih, a ne  HDZ-ea.  

 Sve se  htjelo kao  i onda ( poslije  II svjetskog rata) nametati  i usmjeravati u jednom 
drugom pravcu. Moram vas podsjetiti na vrijeme  da kada se u  Umagu odigravao  ATP-i. 

/A. Peruško : Još imate na  raspolaganju pola minute, postavite  pitanje/, 
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I tada se  htjelo spriječiti održavanje  koncerta (Tompsona) u Umagu i  da je  
gospodin Kajin napomenuo «da treba svim mogućim sredstvima spriječiti dolazak  
Tompsona u Istru».  

Desila se bomba u Pazinu i danas može gospodin Kajin što god hoće govoriti za  
policiju, ali mislim da nakon tih izreka,  nakon svega što je  rekao, da se policija  treba  
osvrnuti na to što taj  čovjek zna.  

Ako se gospodinu Bonu, koji je u bolnici, dokaže da je postavio bombu zbog 
Tompsona, onda je i gospodin Kajin isto tako kriv, kao što je i on kriv, jer je sijao mržnju. To 
je  rekla i saborska zastupnica  iz SDP-ea iz  Umaga.  

/A. Peruško : Kolega Roce, postavite pitanje/.  
To nisu moje riječi nego njezine.   

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Gospodine  potpredsjedniče Roce, pitanja  se na aktualnom satu postavljaju  Županu 
i  članovima  Poglavarstva. 
 /M. Roce :To je  informacija. Tu ne  trebaju pitanja/. 
 Znam, međutim, nije korektno tako govoriti o  čovjeku koji nije prisutan,  koji  vam ne 
može odgovoriti na vaše navode. 

Kada niste postavili pitanje, moram dati riječ i Županu da vam na neki način odgovori. 
Mislim da nas to nikamo ne vodi i u suprotnosti je s Poslovnikom Skupštine Istarske 
županije.  
  
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine Roce, možda bih to  mogao  i nekom vašem  prethodniku reći. 

Mislim da je dobro da vi nastupate za ovom govornicom i što češće nastupate to je za 
neke političke snage u Istri bolje. 
 Vašim istupom i ovoga puta ste dokazali vlastiti ekstremizan. Želim vam to jasno i 
glasno  reći. Vi ste pokušali utjecati na policiju. Imam dovoljno indicija da jasno o tome ovdje 
govorim, jer me je jučer policija zvala tražeći broj telefona Damira Kajina.  

Nakon svega onoga što ste vi učinili, nakon vašega istupa ovdje, jasno je da nema 
depolitizacije policije u  Hrvatskoj, jasno je da će HDZ-e koristiti i policiju za političke pritiske 
na svoje političke neistomišljenike. To što vi radite je sramota za  ovu Istru. Način na koji vi 
nastupate ovom prilikom i pokušavate spajati jednog DAMIRA KAJINA, najpoštenijeg našega 
čovjeka koga imamo u parlamentu od svih zastupnika, sa jednim kriminalcem, koji je učinio 
zločin u Pazinu, to je  sramota za vas, za HDZ-e Istre, za cijeli  HDZ-e, gospodine Roce. 
(Aplauz). 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Nažalost, predsjednik Skupštine ne zna što  će vijećnik  reći. Kad bih unaprijed bio 
znao što  će reći ne bih  mu bio dao  riječ, ali  obzirom da ne znam, a vas kada izađete za 
govornicu  ne mogu zaustaviti, pa  vam moram dati priliku da još jedanput u roku od jedne 
minute rečete ono što mislite reći, a nema veze s vijećničkim pitanjem. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine Župane, slažem se s vama, sramota je ono što je gospodin Kajin radio 
sve do sada i što se  desilo u Pazinu. ( Žamor, aaajajji…). A  vi ako ne želite znati čiji je on 
(Gospodin Bon) bio  simpatizer , jer ste htjeli nametnuti da je fan nekog  Tompsona, s kojim  
nemam nikakve veze, provjerite što sam ja  rekao, neka  Skupština službeno  zatraži kako se 
taj čovjek izjašnjavao. Postoji popis stanovništva, podatke ne možemo javno dobiti, pa da 
vidimo čiji je to  bio  čovjek. Valjda će istina pokazati što je  što i tražiti od policije da  čim prije 
riješi slučaj eksplozije  bombe u Pazinu.   
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ANTON PERUŠKO : 
  

Imate li potrebe gospodine Župane da još nešto  kažete !? 
 Gospodin Župan ima  pravo na  dvije minute. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kada sam u  7,00  sati ujutro u Bruxellesu, kada me je  zvao Miodrag  Čerina, šef 
Kabineta Župana, čuo što se desilo u  Pazinu, odmah me  podsjetilo na nešto čega ste  vi iz 
politike HDZ-ea autori, a to je dizanje u zrak  takozvane Hrvatske ptice ili Istarske  golubice. 
(Glasovi: Bravo). Ista je stvar je, isti pokušaj, destabilizacije  Istre. Kolega Roce, non 
paseran, neće vam uspjeti ni sada. (Aplauz). 
 /D. Radnić :  Još  5 minuta mu dajte. To je bilo malo/. 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Damire Kajin, izvinjavam ti se  što sam dozvolio da se o tebi govori s ove  
skupštinske govornice kad te nema. Neki su zlorabili instituciju vijećničkih pitanja. Valjda će i 
tebi  biti jasno da predsjednik  Skupštine nije kriv za to. 
 Hvala.  
 Što ste vi  trebali gospodine Buliću !? 
 (O. Bulić : Povredu Poslovnika /. 
 Tko je učinio povredu Poslovnika ? 
 /O. Bulić : Vi!/. 
 (Smijeh). 
 Predsjednik Skupštine ne može povrijediti Poslovnik. Ako mislite da sam povrijedio 
Poslovnik imate Odbor za Statut, Poslovnik i  opće akte, izvolite se pismeno obratiti  Odboru, 
Odbor  će sazvati  sjednicu. Ukoliko Odbor utvrdi prijedlog  da sam  povrijedio Poslovnik  dat 
ću ga  po Poslovniku na glasanje. Tek tada ćemo utvrditi da li sam povrijedio Poslovnik. 
 Predsjednik  Skupštine je nepogrješiv, jer ste mi te ovlasti dali. 
 Riječ ima vijećnik  Vladimir  Gašparini.  
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče Skupštine, gospodine Župane, kolegice i kolege 
vijećnici ! 
 Imam dva pitanja za gospodina Župana. 
 Prvo pitanje . 
 Nedavna ste na tiskovnoj  konferenciji prilikom održavanja sjednice  Poglavarstva, a u 
svezi donošenja Proračuna, odnosno  razmatranja naših amandmana, dali izjavu da je  
helikopterska  služba pri  hitnoj medicinskoj  pomoći u ingerenciji Ministarstva zdravstva RH.  
 Glede toga ja bih vas priupitao u  čijoj je ingerenciji gradnja  vatrogasnog broda  
vrijednog  10 milijuna kuna!? 
 Drugo pitanje , mjesec dana je od početka održavanja Svjetskog rukometnog  
prvenstva, koje  se jednim dijelom održava i u  Poreču. Moje pitanje je slijedeće. S obzirom 
da je  do prvenstva mjesec dana, vrlo  brzo  to vrijeme prođe, tko  će upravljati sportskom  
dvoranom s obzirom da se još ne zna tko  će njom upravljati. 
 Znamo da će troškove održavanja dvorane za Svjetskog prvenstva snositi Vlada RH. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama kolega vijećniče.                                                                                                                                     
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić : 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
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 Kolega Gašparini, bilo  bi dobro da vi, koji ste vijećnik već nekoliko godina,  poznajete 
sustav, jer  biste možda drukčije postavljali pitanja. 
 Vatrogasci su, kao što znate, u ingerenciji jedinicama lokalne samouprave od kada je 
sustav decentraliziran, dakle,  od  trenutka kada je sustav zaista  počeo funkcionirati. Prije su 
vatrogasci  bili pod MUP-om i  naravno da sustav nije funkcionirao, jer je bio centraliziran. 
Sada, kada je sustav vatrogastva na drugi način organiziran, drukčije  funkcionira.  

Neki dan kada je  gospodin Ante Sanader, predsjednik  Hrvatske Vatrogasne 
zajednice bio  u  Puli, rekao je da je istarski sustav vatrogastva daleko najbolji u  Hrvatskoj. 
Dakle, župan, moj kolega Splitsko-dalmatinske županije je to jasno rekao.  

Upravo smo mi stvorili vrhunski sustav zaštite, spašavanja  građana i imovine, koji   
može i zatajiti, ali u svakom slučaj sustav je postavljen, svi kažu,  vrlo kvalitetno. U  tom 
sustavu, nažalost, nedostaju i mnoge stvari, a jedna od  važnijih  stvari je  mogućnost 
gašenja vatre u situacijama koje mogu biti  ekstremne, ali koje su se nažalost  dogodile, pa 
se tako dogodio  vrlo ozbiljan požar u Marini u Rovinju. Znamo da je, naročito u Rovinju,  
problem da se do neke  zgrade naprosto  ne može doći   vozilima, a uz more su. Znamo i za  
nesretni brod koji  se zapalio na sredini Jadrana.   

Odlučili smo da pokušamo putem IPA fonda, međunarodne suradnje sa Slovenijom, 
doći do  jednog broda. To je naš  cilj ili naša ambicija. Vlastitih novaca u ovom  trenutku  za 
kupnju broda nemamo, ali pokušat ćemo putem međunarodnih izvora sredstava doći do 
mogućnosti  financiranja takvog jednog  broda, koji bi nam svakako dobro  došao. Talijani 
imaju  takvih brodova, jer Venecija je na moru  i znate i sami da se gase požari  s brodovima, 
a ne drugačije. Ta iskustva postoje. Mi  smo u vezi s Friuli  Venezia  Giulia i  Regione Veneto 
i pokušati  ćemo zajedno sa Slovencima i Talijanima doći do takvoga jednoga  broda.        
 Što se tiče  helikopterskog sustava hitne pomoći o tome ću vam nešto više reći  kada 
budemo elaborirali vaše amandmane za koje vam mogu  reći da  stjecajem okolnosti  
nažalost neće moći biti prihvaćeni, ali  ćemo  vas uputiti i sada vas upućujem da svoj napore 
usmjerite prema  adresi na koju to  trebate  učiniti, prije svega, prema Ministarstvu zdravstva, 
jer oni  su  direktno nadležni i imaju novaca za takve  funkcije i  raspisivali su natječaje u više 
navrata prema mojim saznanjima, upravo na temu  helikopterske službe.  
 Kao što znate sportska  dvorana u Poreču  pripada Gradu  Poreču, a ne Istarskoj  
županiji, a vi to meni postavljate to pitanje očito više kao pitanje političkog karaktera, a ne 
vezano za  Istarsku županiju. Mislim da si  to isto kažemo  vezano za poznavanje sustava, 
kao što sam rekao na početku.  

Po mojim saznanjima sportskom dvoranom u  Poreču  će upravljati  Javno poduzeće 
u vlasništvu Grada Poreča, barem za sada je  takav dogovor. Mislim da će to biti  uspješno. 

 Što se tiče Svjetskog prvenstva u rukometu moram sa žaljenjem konstatirati  da 
Hrvatski rukometni  savez  vrši  jedan nevjerojatan mobing na gradove. Danas sam dobio 
informaciju kod Gradonačelnika Grada Poreča, pa sam vrlo sam zabrinut, moram reći, da će 
se najmanje trostruko više morati  platiti  parket, koji  će se koristiti u dvoranama za Svjetsko 
prvenstvo u  rukometu od realne cijene koliko inače taj parket košta. Da se zaštitarske službe 
namjeravaju platiti  gotovo  dvostruko više u odnosu na ono što zaštitarske službe zaista 
koštaju. Sličan je pokušaj bio oko  smještaja, gdje se u troškovnik   Hrvatskog rukometnog   
saveza u Poreču stavilo 150 €  po svakom rukometašu, pa je  Gradonačelnik pitao  gdje ima 
soba za 150  € u Poreču. Naravno, nema je nigdje. Ali, to je pokušaj mobinga i  reketaranja 
gradova u Hrvatskoj, koji  u ovom trenutku radi  Hrvatski  rukometni  savez. Vrlo odgovorno 
to kažem, jer sam jako zabrinut za takav način  funkcioniranja u ovoj državi,  gdje  si netko 
može dozvoliti da pljačka naše  gradove i  to sve redom od Varaždina, Osijeka, Splita, 
Zagreba itd., a jedino je Poreč malo  dignuo  glas,  jer  netko ipak  želi imati čistu  savjest u 
ovom  slučaju za  razliku od drugih gradova, koji su očito, vrlo poslušni i  prihvaćaju ucjene 
Hrvatskog rukometnog  saveza. Želim jasno  reći, tu su mediji,  ako  žele neka se pozabave 
tom temom, pa da se vidi  tko plaća i zašto to plaćamo novcem poreznih obveznika u ovim 
kriznim situacijama, gdje bi trebali više novaca usmjeriti u druge programe, a ne u nečije  
želje u Hrvatskom  rukometnog  saveza.  
    
ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala.  
 Vijećnik  zadovoljan odgovorom. 
 Riječ ima vijećnica  Lovorka  Tomičić. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Lijep pozdrav svima.  
 Imam samo jednu informaciju vezano za malo prijašnju  raspravu i jedno pitanje 
nakon toga. 
 Pitanje postavljam Županu, a informaciju upućujem svima  vama, prvenstveno  
Županu. 

 Nakon izlaganja potpredsjednika Marina Rocea, izrečeno je da je HDZ-e 
ekstremistička stranka i da je ova  situacija sramota za  HDZ-e itd., itd. 
 Obzirom da sam vijećnica HDZ-ea, moram reagirati i  reći da je ono što je sramotno u 
cijeloj toj priči, koja traje od ljeta, od  ATP-ia u Umagu, od kada  slušamo o koncertu 
(Tompsonovom) i  zabranama, sramotno  zabranjivati  koncert jednom pjevaču, koji je usput i 
branitelj, a u cijeloj Hrvatskoj se ti koncerti održavaju. To je sramotno, ta politika  je 
sramotna, ta politika  nije demokratska i ta politika u konačnici stvara nasilje zato što je sama 
po sebi nasilna, a sramota je i aplaudirati na ovdje  izrečen govor mržnje. Ja sam govor 
Župana  doživjela upravo kao  govor mržnje.  
 Znam da mi nije ostalo puno  vremena, ali bih  dodala samo jednu izjavu  saborskog  
zastupnika, gospodina  Kajina, od prije godinu dana.  

/A. Peruško : Još imate pola minute  za postaviti pitanja/. 
 To nije  niti  regionalni  separatizam, niti ksenofobija, koji kaže: «Nisam ksenofoban, 

ali Vidoviću i Šiljegu bi bilo bolje da šute. Jedan je došao iz Livna, a drugi je podrijetlom iz 
doline Neretve». 

To  su naši članovi HDZ-ea iz Umaga. To nije separatizam. To nije ksenofobija !  
 Pitanje. 
 Uvijek se ističe da je Poglavarstvo ove županije zeleno Poglavarstvo, što bi   trebalo 
značiti da se Poglavarstvo  brine o okolišu , prvenstveno u ovoj  županiji, da je  to prioritet, 
zanimalo bi me na temelju  čega i kako se  argumentira  tvrdnja zeleno Poglavarstvo, čime, 
kojim projektima i kojim programima ? 
 Hvala.            
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Nažalost, sva moja upozorenja, kao predsjedavajućeg, a nisam jedini, valjda ima  
takvih  još u Hrvatskoj, svi moji apeli  da se ne dotičemo tema koje ne spadaju u aktualni sat, 
nisu bili uspješni i  što  ja mogu !?  
 Riječ ima župan, gospodin Ivana Jakovčić, koji  će odgovoriti na postavljeno 
vijećničko  pitanje. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kao što znate, Marku Perkoviću su zabranili održavati koncerte  u Kanadi, Njemačkoj, 
Nizozemskoj, Danskoj, a valjda je Istra dio Europe, pa što  da vam  kažem. Možda vi 
jednostavno to ne možete razumjeti 

Neću biti  šaljiv, nego   ozbiljan i reći  slijedeće.  
Vjerojatno  će jednog  dana gospodin Tompson pjevati u Istri, jer može u Istru doći 

pjevati kao i svaki drugi  pjevač, ako dođe pod normalnim uvjetima  pjevati,  i ako mu  netko 
privatno organizira koncert. Tompsonu  se neće moći zabraniti da dođe u Istru pjevati ako 
dolazi pod normalnim uvjetima pjevati, ali dok god  se vi kao  HDZ-e jasno  ne odreknete, na 
primjer, njegove pjesme,  u  kojoj govori   o Račanu i Mesiću…  
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(M. Roce : Nije točno !).  
Samo malo kolega Roce, donijet ću vam CD-e, pa  ćete ga moći slušati, gdje 

gospodin Tompsom pjeva o tome kako vrane trebaju pojesti  oči  Račana i Mesića. Ako  za 
vas to nije  pjesma i govor mržnje, kolegice Tomičić, mi ne pripadamo istoj civilizaciji i istom 
kulturnom  krugu. To je tako. Vi se morate odreći  takvih pjesama, takvih stihova, takvih  ljudi. 
Ako to ne razumijete, onda mi ne pripadamo istom kulturnom krugu. Ako ne razumijete da je 
ikonografija, koju Tompsonovi koncerti nose, pogubna za Istru, jer su ustaše prodale Istru 
fašistima, a vi to branite  indirektno, ne kažem direktno , na taj način  branite ikonografiju koja 
se vuče po tim koncertima. Moj tata je  bio  u Dahau i meni je dosta  crnih košulja po Istri. 
Dok sam u funkciji Župana učinit  ću  sve da poštujemo ljudska prava, prava  čovjeka da 
može pjevati, ali se mora držati  jednog kulturnog kruga koji je danas u Istri  dominantan.  

 Iznimno cijenim sve građane Istre od bilo kuda došli. Ja sam sto puta  rekao  za 
ovom govornicom  da su moji  došli u Istru prije  400 godina iz  Crne Gore, pa što onda. Moja 
mama je Bečanka bila, pa što onda. O čemu mi govorimo ovdje. Ali dajte već jednom 
shvatite  da kulturni krug koji je dominantan u Istri ne želi ustaške simbole, ne želi  crnilo, 
protiv je toga i spriječit ćemo  da se  na javnim površinama, u javim prostorima održavaju  
proustaške manifestacije. U Žminju ne možemo, jer ste vi  na vlasti. U  Svetom Petru u  Šumi 
ne možemo, jer ste vi  na vlasti, ali drugdje, uvjeren sam gdje  su na vlasi, ne samo IDS već i 
SDP-e, neće doći do  takvih  koncerata na javnim površinama, a vi  drugo radite što znate, ali 
ako se dogodi  crnilo još jednom u Istri, ako se dogode ustaški simboli, ustaške kape i  
mladež, koja je u tom kontekstu zaista prevarena, onda  netko mora  snositi odgovornost, a 
Jakovčić tu odgovornost neće snositi, ali netko  će je morati snositi. Neće je snositi niti   Kajin  
niti  gospodin Peruško, ali netko  će je morati snositi ako se to dogodi. Nažalost, previše ima 
indicija da će se upravo tako nešto i dogoditi i zato smo reagirali. I ako vi mislite da te pjesme 
zaista trebaju pjevati u jednoj povijesnoj  Areni, da se takve pjesme mogu i moraju  čuti u 
jednoj Areni, mi se ne razumijemo. To je najmanje što vam mogu  reći.  
 Što se tiče vašeg drugog  pitanja vezano za Zeleno Poglavarstvo, ja  ću spomenuti 
dvije stvari. Mogu ih  spomenuti puno više, ali spomenuti  ću  dvije stvari koje su za mene 
iznimno važne u Istri i  Puli. 
 Prvo je  veliki  program stvaranja  kanalizacijskog sustava u Istri, koji je praktički jedini 
takav u Hrvatskoj. U situaciji smo da  danas imamo  26 naselja, koja  će  dobiti kanalizacijske 
sustave. Time ćemo  s jedne strane dobiti kanalizacijske sustave za ta naselja, a s druge  
strane zaštiti  izvore pitke vode i time  imamo dvostruku korist. Naravno, to nešto košta, ali 
zato imamo dvostruku korist. 
  Neki dan sam u Bruxellesu  razgovarao o mogućnosti financiranja takvih projekata iz  
Evropskih fondova. Imamo dobre mogućnosti da jedan dio novaca  dobijemo i izvara, iz 
klasičnih  evropskih fondova. 

 To će biti zaista jedan sjajan program. Nadam se da ćemo sa njime u velikoj  mjeri 
uspjeti.     
 Drugo je pitanje  vezano za Centar za gospodarenje  otpadom.  

Činjenica je da praktički u Hrvatskoj  ne postoji ozbiljan Centar za  gospodarenje 
otpadom, ali je činjenica da uskoro očekujemo dobivanje lokacijske  dozvole od  strane 
Ministarstva zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstvo, vezano  za Centar za  
gospodarenje otpadom  na Kaštijunu. Vjerujem da će time praktički  županija integralno 
riješiti sustav gospodarenja otpadom, neovisno o tome što se oko toga  želi dizati  politička 
prašina. Međutim, naša je odgovornost danas,  bit će i sutra, a nečija neodgovornost  je 
danas i bit će i sutra. Mi to  razumijemo, jer će koristi  biti iste.  
 /A. Peruško . Imate na još raspolaganju pola  minute/. 
 Što se  Rockwoola tiče, kada  ste već  dobacivali, reći  ću   vam  da je Jakovčić na 
početku bio, kao što  kolegice i kolege znaju, protiv gradnje tvornice kamene vune Rockwool 
u Pićnu, kao čovjek koji je zeleno orijentiran.  
 Zašto su kolege i kolegice iz Vlade , a ja  ću o tome govoriti, pa neka se kolege iz  
HDZ-ea malo  pripreme, kolege iz Općine  Pićan htjeli tu  tvornicu, nadam se  da će nam 
neki danas ovdje  to  reći. Nadam se da ćemo to  čuti.  
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Kolegica  Tomičić ima pravo  na minutu za dopunsko pitanje. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
Pjesmu o Račanu i Mesiću nije pjevao  Tompson, što ste u više navrata  mogli  u novinama 
pročitati, ali ne u onim   medijima  u kojima  vi to čitate onako  kako  želite  čitati. Dakle, to 
nije njegova  pjesma. 
 Ustašku  ikonografiju prva osuđujem, ali ona nije dio scenografije koju ima Tompson 
na koncertima. Nije nikada ni bila takva ikonografija, a što pojedinci dolaze na koncert  s 
ustaškim kapama, tu je policija, neka odradi svoj posao. 

 U tom dijelu se potpuno slažemo. 
 Nazvati  Tompsonov koncert proustaškom manifestacijom, mislim da ne želite  reći 

da se u  četvrtak  u Splitu održavaju proustaške manifestacije. 
 Nitko nije koncerte zabranio. Oni  su dozvoljeni, pjesme su dozvoljene,  samo u 

Istarskoj  županiji  se ne dozvoljava održavanje  njegovog (Tompsonovog ) koncerta.  
A što se tiče  drugog pitanja o Zelenom poglavarstvu, /A. Peruško : Isteklo vam je 

vrijeme/, meni je drago da imate toliko argumenata za dokazivanja te tvrdnje, ali  da je to 
tako  ne bi prosvjedi bili ispred ove  zgrade (Spomen doma). 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Ustaše  su vam oduzele  predviđeno vrijeme  za  vijećničko pitanje. 
 Riječ ima vijećnik  Tullio Persi. 
 
TULIO PERSI : 
 
 Dobar večer. 
 Prvo pitanje . 
 Budući  da je prošli put zamjenik Župana, moj prijatelj Sergio  Bernich, dobio jedincu, 
jer nije odgovorio na  postavljeno pitanje, ja vas sada pitam, ako namjeravamo   u Istri  
izgraditi 30, 40  , 50  golf igrališta, da li imamo dovoljno vode koliko  treba za toliki broj golf 
igrališta koliko se planira izgraditi. 
 Drugo , da li  se namjerava  nacionalizirati jedan dio zemlje onih ljudi koji bi zemlju 
morali ustupiti  po  5 € m2, a golf igralište ima pravo na gradnju vila i objekata unutar tih 
parcela, a kada golf igrališta  ne bude  rentabilno poslovala, ti isti ljudi koji  su uzeli  golf 
igrališta u zakup, doći će i prodati tu istu  zemlju za velike svote € po m2, kao što se već 
negdje  dogodilo u Istri. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 

Imate još pola minute  na raspolaganju za postavljanje  vijećničkog pitanja.                    
 /T. Persi : Pitanje sam postavio/. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ 
  
 U izradi je  Studija o utjecaju  golf igrališta  na ekonomiju i na ekologiju Istre. Ona će 
biti gotova, računam, za  nekih   mjesec, dva dana, najviše, i bit će razmatrana na sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 Ono  što mogu  već danas reći je da  očekujem da će se u  analizi svih  golf igrališta u 
Istri naći mogućnost da se nekoliko golf igrališta  ne nađu  više u Prostornom planu Istarske 
županije, ako Studija to bude predlagala. Mislim da će to biti jako dobro. Neki  dan sam  za 
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ovom govornicom rekao, kada je kolega Marino Roce, iz HDZ-ea, predlagao  izgradnju golf 
igrališta u Višnjanu, da mi je kao golferu: dosta golfomanije u Istri, jer nam je tolika izgradnja 
golf igrališta  kontraproduktivna,  za inače ekonomski nam neophodan projekt. 

 Turska je danas deset godina ispred nas, kada je u pitanju  to područje  turizma, 
Portugal i Andaluzija 20 , 30 godina. Mi  gubimo  goste, čak i one koje smo nekada imali, 
zato što nemamo odgovarajuće turističke proizvode. Definitivno sam uvjeren  da nam je 
jedan broj  golf igrališta apsolutno neophodan ako  želimo otvoriti mogućnost  cjelovite 
turističke sezone i ako  želimo  imati mogućnost da dobijemo one goste koji neće nositi 
krumpire i  škatulete sa sobom , nego koji  će doći ovdje i barem nešto naše malvazije i 
maslinova ulja kušati ili ponijeti sa sobom. Dakle, pitanje kvalitete gostiju je jedno od 
temeljnih pitanja  razvoja  istarskog  turizma, a bez  dopunskih proizvoda, kvalitetnih 
proizvoda, nema tog razvoja. 
 Pitanje vode za potrebe golf igrališta. 
 U Prostornom planu Istarske županije  nije predviđeno, kako ste vi počeli pričati,  30, 
40, 50, nego  24  golf igrališta. U  više navrata sam rekao da  smatram da ih ne treba toliko, 
ali  da ih nekoliko treba, sigurno ih treba. U tom kontekstu, kada je voda u pitanju za golf 
igrališta, reći  ću  da golf igrališta, kao prvo,   moraju imati  svoje  rezervoare u obliku jezera, 
koji su dio  zamke i za vrijeme same igre, i da  prije svega moraju odatle crpiti vodu za 
zalijevanje  golf igrališta. 

 Drugo, moraju imati zatvoren sustav  čišćenja otpadnih voda, kako bi mogli  otpadne 
vode koristiti za zalijevanje golf igrališta, bilo nekog hotela,  rizorta ili  mjesta u blizini golf 
igrališta od kojeg može koristiti otpadne vode. 
 Treće, mogućnost crpljenja vode iz podzemlja. 

 I kao zadnje, ako je potrebno, korištenje drugih izvora.  
 Što  se tiče drugih  elemenata. 

Prema mojim saznanjima danas je u Saboru rasprava o Zakonu o izgradnji golf 
igralište, koji će na svoj  način  rješavati  to pitanje, ne znam detalje, jer se dosta toga 
mijenjalo, bi su druge situacije oko izgradnje  golf igrališta. Prepustimo da vidimo da li  će 
zakon  biti  donesen i kako  će  ta pitanja rješavati.  
 
ANTON PERUŠKO 
 
 Hvala lijepa  Županu. 
 Kolega  vijećnik  Tullio Persi ima pravo na minutu za dopunsko pitanje. 
 
TULLIO PERSI : 
 
 Dakle, ta eventualna kriminalna akcija je uperena ka tome da se pašnjak  oduzme 
ljudima, kao što je bila nacionalizacija  1946. godine, da bi postao zemlja za  gradnju sa 
većom cijenom. Od kuda  po  rimskom zakonu  pravo posjedovanju zemlje  ako se na 
televiziji govori da će se ljudima ovih krajeva oduzimati  zemlja  za gradnju  golf igrališta. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Riječ ima kolega vijećnik Oriano  Bulić. 
 Nažalost, moji apeli  da odustanemo od vijećničkih pitanja ako nisu  od povijesnog 
značaja, nisu uspjeli, da vjerojatno je  sada na redu i koje povijesno pitanje. 
 Hvala. (Smijeh). 
 
ORIANO BULIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane, kolegice i kolege vijećnici, cijenjeni gosti!  
 Gospodine predsjedniče i vi ste već povijesni  lik, tako da  povijesna  pitanja pristaju  
na ovoj  sjednici  Skupštine Istarske županije. 
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 Prvu  stvar koju sam htio reći, prije nego počnem sa svojim pitanjem je, da  ja  ne 
znam ki je ti   Tompson, ča je ti  Tompson. Mene brinu ovi ljudi vani koji demonstriraju na  
kiši. Mislim da su oni  prioritet, a za tega  Tompsona niti san čuja, pa molim Župana  ako ima 
CD-e da mi  ga donese da čujen i ja  ča je to ti  Tompson kanta'. Uopće nemam pojma ča je 
to,  a ovi ljudi  vani koji  rompaju su mi puno  bitniji , njih  čujem, čujem njihovu bol.  
 /A. Peruško : Mogli ste odustati od pitanja/.  

Nisam. Pitanje  je drukčije. 
Htio sam govoriti o vama kako niste jednako tolerantna kada se Delbianco  

spominjao, koji nije bio tu,  šutjeli ste , a kada je Kajin u pitanju  strogo ste ga branili, pa  ne 
znam gdje je jednaka tolerancija. 

Druga stvar, kada govorimo da smo mi  drugačiji, da smo bolji, to je početak 
ksenofobije. Osnova  ksenofobije je čim smo mi bolji od  drugih,  čim smo razvijeniji. To je  
već ksenofobija  sama po sebi. 

 Ali pitanje je drugo. 
 Gospodine Župane, ja sam možda jedan od  rijetkih koji  vam vjerujem u ovoj 

dvorani, ali ja vama stvarno  vjerujem. (Smijeh). Vi imate dobre namjere za  bolnicu i iskreno 
vam vjerujem, ali mislim da nećete  imati vi, kao vi , apsolutno  mogućnost provesti to u djelo. 

Zašto ?  
Jer to ovisi  o puno drugih stvari, prije svega o državi, a država ovisi  o globalnoj 

situaciji itd. 
/A. Peruško : Kolega, imate još pola  minute na raspolaganju za pitanje/. 
Rekli  smo da je ovo  Proračun prioriteta. Prije  deset godina vi ste  s jednim drugim 

ministrom potpisivali ugovor i govorili da će se bolnica početi graditi iduće godine. Vjerujem 
da ste i tada imali  apsolutno iskrene namjere. Rekli ste lijepo da je to prioritet i pred 10 
godina. Ako nas doista zahvati  recesija, ako se ona oduži , što  ne bi volio  nitko od nas, ja 
vjerujem da će se gradnja bolnice odužiti, pa predlažem da se  ipak  stvori  rezervni plan  b), 
koji bi omogućio  da bolnica  preživi   period recesije  do završetka  izgradnje nove  bolnice.  
To je konkretna stvar. Može se i to dogoditi, ne vašom  krivicom, vjerujem u vaše  poštene 
namjere, ali  mislim da treba imati  plan b), da treba   omogućiti  funkcioniranje  bolnice  do 
boljih vremena.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  kolega vijećniče, gospodine  Buliću. 
 Odgovor će dati,  gospodin župan Ivan Jakovčić.   
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Slažem se s vama. Mislim  da su građani koji  su vani daleko više bitni  od  
Tompsona, ako hoćete da se večeras oko nečega  složimo. 
 Međutim, htio bih reći  slijedeće. 
 Što se  bolnice  tiče, kao što kažete, imate vjeru i smatrate da i ja imam dobre 
namjere i  da  zaista iskreno  želim bolnicu, pa hvala vam na tome. Ali, ipak mislim, možda 
sam   politički naivan, ali  vjerujem da nisam, da u ovom slučaju i Vlada i Ministarstvo 
zdravstva, imaju  dobre namjere, jer su ipak  predvidjeli u  Proračun 20 milijuna kuna za  
bolnicu u  Puli, koja nam je neophodna. Nadam se da će  i  Ministarstvo zdravstva  i Vlada u 
cjelini imati  snage i hrabrosti Istri  vratiti  dio sredstava za puno više puta oduzetog novca iz 
naših  džepova,  barem kroz bolnicu u  Puli. Ona neće biti jeftina, ali  nam je preko potrebna.  

 Istarska županija, da bude i vama potpuno jasno, ima  rezervni plan, ne za   
funkcioniranje bolnice, jer bolnica mora ovako i onako funkcionirati, nego  rezervni plan ako  
Ministarstvo zdravstva počinje odugovlačiti iskakati iz svega dogovorenog itd., u što ne 
vjerujem, dapače, vjerujem da Ministarstvo zdravstva zaista  želi da se u Puli izgradi bolnica, 
ali ako dođemo u situaciju  da  vidimo  da je prijevara u pitanju, onda imamo  rezervni plan 
b). Nemojte sada tražiti od mene da otkrivam karte, ali  rezervni plan b) imamo, zato što je u 
ovom slučaju  bolnica vrlo bitna. Kada je zdravstvo i zdravlje  u pitanju građani su vrlo 
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senzibilni, da nećemo dozvoliti  Vladi nikakav korak  nazad više. Više od dvije godine  se 
pregovaralo o standardima Ministarstva zdravstva oko bolnice. Dvije godine su se natezali 
stručnjaci. Danas je napokon praktički, tako sam izvješten, gotovo  sve usklađeno i možemo 
brzo krenuti prema  građevinskoj dozvoli. U tom kontekstu  i ja sam nezadovoljan prolaskom 
vremena, previše je  vremena prošlo, ali  nadam se da sada mogu najaviti  da ćemo imati 
bolnicu po takozvanim evropskim standardima , višim od  hrvatskih  standarda, i da ako nam 
se to dogodi, pa nije  ni  tako strašno, ako smo izgubili godinu dana, dvije, važno je da 
imamo  bolnicu i da ona zaista bude vrhunska. U tom kontekstu izražavam  svoj optimizam 
da će i Ministarstvo zdravstva i Vlada Republike  Hrvatske poduprijeti i stati iza projekta 
izgradnje nove  bolnice u  Puli zaista iskreno i do kraja.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Buliću tražite riječ. 

 Imate pravo  na još jednu minutu. 
 
ORIANO BULIĆ : 
 
 Meni je osobno jako drago da postoji  rezervni plan, jer nikada se ne zna što se može 
dogoditi. Na kraju krajeva, ne mora biti krivica ni na Vladi, ako smo u velikoj recesiji itd., da li 
će se nešto moći napraviti. Međutim, i kada bi sve išlo u najboljem redu, potrebno je 
minimalno , znate i sam , od ovog momenta , 5 godina da bismo se  mogli preseliti u novu  
bolnicu. U tih 5 godina ljudi su svakog dana  bolesni. Oni ne čekaju bolest. Oni umiru svaki 
dan. Njima je potrebna hitna zdravstvena zaštita  i danas. U tih 5 godina je  potrebno  na neki 
način, s  manjim zahvatima možda, prilagoditi  bolnicu i omogućiti joj da do tada  funkcionira. 
Konkretno  Odjel  dijalize i  Mikrobiologije djeluju na dvije lokacije,  koji na taj način ne mogu 
funkcionirati, treba ih spojiti. Ne možemo čekati  5 godina da se to napravi. Možda  nisu  u 
pitanja neka velika  ulaganja, ali neko privremeno kvalitetno rješenje bi se moglo naći u tom 
periodu. U tome bih podržao, gospodine  Župane,  vaša nastojanja da  se krene u tom 
smjeru, ali doista morate imati iskrenu volju da omogućite da bolnica posluje u tom periodu. 
  
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Samo da vas obradujem, kasnije ćete vidjeti u  amandmanu  Poglavarstva, da 
Poglavarstvo predlaže 700.000,00 kuna upravo  za  kvalitetnije  funkcioniranje bolnice. Na 
tragu ovoga što ste  rekli mi smo u našem prijedlogu  amandmana na konačni  Proračun 
predložili  700.000,00 kuna više za Opću bolnicu Pula. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu  Županu.  
 Kolega vijećniče Buliću, što se tiče vaše primjedbe meni da nisam  tako oštro branio 
gospodina Delbianca, kao  što  sam branio  Kajina, pogledajte zapisnike  sa sjednica  
Skupštine Istarske županije, pa  ćete vidjeti što sam govorio. Na isti način sam branio i 
Delbianca, pokazat ću vam zapisnik, da ne spominjemo  čovjeka koji se ne može braniti i ne 
može nam odgovoriti. U onim situacijama kada ste vi iz Kluba vijećnika ISDF-a predbacivali  
gospodinu  županu Ivanu Jakovčiću, ne kao  Županu, nego više kao  predsjedniku  IDS-a, 
primjedbe vezano za sadašnje  funkcioniranje koalicijske  vlasti IDS-a i SDP-ea u Puli u 
odnosu na ono kada ste vi bili na vlasti, i tu  se uvijek  gombali oko  sportske dvorane i  nekih 
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projekata, tada nisam mogao eksplicite braniti gospodina Delbianca. Inače  u  svim prilikama, 
pogledajte si zapisnike, pa ćete vidjeti da sam jednako  branio   gospodina Delbianca kao i 
druge. 
 Hvala lijepa.  
 Svi se pozivamo na ljude koji su vani.  

Ja sam se također pozvao i zamolio  da zaista svedemo naše rasprave na minimum i 
vijećnička pitanja  su mogla  komotno  čekati  drugu sjednicu  Skupštine Istarske županije, ali 
što ja mogu, moram  Skupštinu voditi po Poslovniku Skupštine Istarske županije. 

 Moj apel na svih vas koji se budete ubuduće javljali za riječ je da jednostavno vodite 
računa  o štednji  vremena i o značaju tema, pa se   na neki način  usuglasimo. 
 Time  je 2. točka  dnevnog reda iscrpljena.  
 
 AD – 3  

a) Konačni prijedlog Programa rada Stru čne službe za poslove 
     Skupštine i    Poglavarstva Istarske županije za 2009. godinu 
b) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokal nu i 
     podru čnu(regionalnu) samoupravu Istarske županije za 2009 . 
     godinu 
c) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za prora čun i 

financije Istarske županije za 2009. godinu 
d) Kona čni ni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za od rživi razvoj 

Istarske županije za 2009. godinu 
e) Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turiz am Istarske 

županije za 2009. godinu 
f) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za poljo privredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istars ke županije za 2009. 
godinu 

• Plan prihoda i rashoda Posebnog ra čuna Županijskog 
poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agrotu rizma Istre“ 
za 2009. godinu 

g) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdrav stvo i 
socijalnu skrb Istarske županije za 2009. godinu 

h) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obraz ovanje, sport 
i tehni čku kulturu Istarske županije za 2009. godinu 

i) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za kultu ru Istarske 
županije za 2009. godinu 

j) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela talijans ku nacionalnu 
zajednicu i druge etni čke skupine Istarske županije za 2009. godinu 

k) Kona čni prijedlog Programa rada Kabineta župana Istarske  županije za 
2009. godinu 

l) Kona čni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za prost orno 
uređenje i gradnju Istarske županije za 2009. godinu 

 
 Raspravu o materijalima po ovoj  točki dnevnog  reda su obavila matična radna tijela : 
Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za gospodarstvo, financije i proračun i Odbor za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske  skupštine  Istarske županije, 
čije su  zapisnike  vijećnici dobili  na klupe.                                                               
 Skupština je  bez  rasprave, odvojenim  glasanjem za  svaku podtočku, sa 29 glasova 
ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova»,  donijela  
 
    PROGRAM  RADA 
   

a) Stru čne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva Istar ske županije za 
      2009. godinu 
      sa 28  glasova ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  
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      glasova» 
b) Upravnog odjela za lokalnu i podru čnu (regionalnu) samoupravu Istarske  
      županije za 2009. godinu 

                        sa 25  glasova ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 
c) Upravnog odjela za prora čun i financije  Istarske županije za 2009. 

godinu 
d) Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske župan ije za 2009. godinu 
e)   Upravnog odjela za turizam Istarske županije z a 2009. godinu 
f)    Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, 
       lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske ž upanije za 2009. godinu 

• Plan prihoda i rashoda Posebnog ra čuna Županijskog 
poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agrotu rizma Istre 
za 2009. godinu 

g)  Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb I starske županije za 
      2009.godinu 

      h)   Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehni čku kulturu Istarske 
             županije za  2009. godinu 

i)   Upravnog odjela za kulturu Istarske županije z a 2009. godinu 
j) Upravnog odjela talijansku nacionalnu zajednicu i druge etni čke skupine  

                         Istarske županije za 2009.  godinu 
k) Kabineta župana Istarske županije za 2009. godin e 
l) Upravnog odjela za prostorno ure đenje i gradnju Istarske županije za 

2009. 
      godinu 

 
 AD – 4  

a) Konačni prijedlog Prora čuna Istarske županije za 2009. godinu 
b) Kona čni prijedlog Odluke o izvršavanju Prora čuna Istarske županije za 

2009. godinu 
c) Kona čni prijedlog Projekcije Prora čuna Istarske županije za 2009., 2010. i 

2011. godinu 
  

Raspravu o svim materijalima po ovoj  točki dnevnog  reda obavila su matična radna 
tijela : Odbor za  društvene djelatnosti, Odbor za  gospodarstvo, financije i proračuna, Odbor 
za pitanja  antifašističkih  boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata, čije su zapisnike 
vijećnici primili na klupe. 

Kod I. čitanja materijala  obavljena je  opća i posebna rasprava. 
Rok  za dostavu materijala bio je utvrđen zaključkom na prethodnoj sjednici Skupštine 

Istarske županije. 
Rasprava se u  II. čitanju vodi  prema  člancima  87.  do 89.  Poslovnika Skupštine 

Istarske županije. 
Predsjednik ANTON PERUŠKO  predlaže da predstavnik Poglavarstva ukratko 

obrazloži promjene koje su nastale od  I. do II. čitanja, da o tome izvijesti vijećnike, iako su 
dobili listu amandmana, koju je Poglavarstvo na vrijeme  dostavilo. 

 Po Poslovniku Skupštine Istarske županije o amandmanima koje je predložilo 
Poglavarstvo u roku, a ne mijenjaju ukupni iznos Proračuna,  se ne vodi rasprava već  
postaju sastavni dio  Proračuna.  

O amandmanima koje su izradila matična radna tijela , u ovom slučaju Odbor za 
pitanja antifašističkih boraca NOR-a  i branitelja Domovinskog  rata, koje je Poglavarstvo 
prihvatilo,  se također ne glasuje i ne  vodi rasprava, već postaju  sastavi  dio Proračuna. 

 Amandmane koje su vijećnici  dostavili u roku, a Poglavarstvo  prihvatilo  o njima se 
ne glasuje, a o amandmanima koji nisu prihvaćeni, o njima se očituje predstavnik  
Poglavarstvo i pravo ima samo onaj vijećnik koji ga je podnio, opovrći navode i odgovoriti 
predstavniku Poglavarstva i tražiti glasanje ili odustati od  glasanja o amandmanu. 



 22 

Obzirom da je utvrđen rok dostave amandmana, a po Poslovniku se  amandmani 
mogu dostavljati do zaključenja  rasprave, nije dobro da ih se na dan  održavanja sjednice   
dostavljaju, ali oni koji  udu dostavljeni o njima će se  očitovati predstavnik  Poglavarstva.  

Na prijedlog predsjednika  ANTONA PERUŠKA  kako da se vodi  rasprava po ovoj 
točci dnevnog reda nije bilo primjedbi.  
 Nakon  obrazloženja  i očitovanja o amandmanima koje je dao IVAN JAKOV ČIĆ, 
predsjednik Poglavarstva Istarske županije, te rasprave  u kojoj su sudjelovali VLADIMIR 
GAŠPARINI, JOSIP ANTON RUPNIK, LOVORKA TOMI ČIĆ, DAMIR RADNIĆ, Skupština je  
prihvatila slijedeće amandmane, koji postaju sastavni dio  Proračuna : 
 
1.1. Amandmani Poglavarstva Istarske županije 
 
Amandman br. I plan +/- novi plan 
ZAJEDNIČKI TROŠKOVI JAVNE 
UPRAVE I ADMINISTRACIJE  

 

R-2  POZ 122 
Usluge telefona, pošte i prijevoza 

 
2.131.000,00 

 
-80.000,00 

 
2.051.000,00 

R-2  POZ 129 
Intelektualne i osobne usluge 

 
920.000,00 

 
-20.000,00 

 
900.000,00 

R-2  POZ 130 
Grafičke usluge i usluge registracije 

 
650.000,00 

 
-75.000,00 

 
575.000,00 

R-2  POZ 133 
Ostali nespomenuti rashodi 
poslovanja 

 
200.000,00 

 
-50.000,00 

 
150.000,00 

ZAKLADA ZA POTIC.PARTNERSTVA  
I RAZVOJ CIVILNOG DRUŠTVA 

 

R-2  POZ 149 
Zaklada za poticanje partnerstva i 
razvoj civilnog društva 

 
775.000,00 

 
+225.000,00 

 
1.000.000,00 

 
 
 
Amandman br. II    
R-2  POZ 141 
Ulaganja u računalne programe 
prostorni plan IŽ na web-u GIS sustav 

 
350.000,00 

 
-200.000,00 

 
150.000,00 

R-2  POZ 122 
Usluge telefona, pošte i prijevoza 

2.051.000,00 -50.000,00 2.001.000,00 

R-8  POZ 479 
Socijalna skrb - pomoć obiteljima i 
kućanstvima 

 
1.750.000,00 

 
+250.000,00 

 
2.000.000,00 

                 
 
 
Amandman br. III    
R-11  POZ 780 
Reprezentacija 

 
500.000,00 

 
-100.000,00 

 
400.000,00 

R-11  POZ 782 
Tekuće donacije i sponzorstva 

 
1.100.000,00 

 
-200.000,00 

 
900.000,00 

R-12  POZ 783 
Plaće za redovan rad (UO za 
prostorno uređenje i gradnju) 

 
8.430.000,00 

 
-430.000,00 

 
8.000.000,00 

R-8  NOVO  POZ ? 
Tekuće donacije za Opću bolnicu Pula 

 
0,00 

 
+730.000,00 

 
730.000,00 
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Amandman br. IV plan +/- novi plan 
R-2  POZ 131 
Premije osiguranja 

 
450.000,00 

 
-130.000,00 

 
320.000,00 

R-2  POZ 123 
Usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja 

 
600.000,00 

 
-50.000,00 

 
550.000,00 

R-2  POZ 126 
Zakupnine i najamnine automobila 

 
900.000,00 

 
-50.000,00 

 
850.000,00 

R-2  POZ 121 
Sitan inventar i auto gume 

 
150.000,00 

 
-50.000,00 

 
100.000,00 

R-4  NOVO  POZ? 
Osnivanje Agencije za zaštitu okoliša  

 
0,00 

 
+280.000,00 

 
280.000,00 

 
 
1.2. 
 
Amandmani Odbora za pitanja Antifašisti čkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog 
rata 
 
Amandman br.I plan +/- novi plan 
R-8  POZ  483 
Tekuće donacije SAB-u i udrugama 
proisteklim iz Domovinskog rata 

 
100.000,00 

 
+50.000,00 

 
150.000,00 

R-8  POZ  446 
Izdaci za mrtvozorstvo i laboratorijske 
usluge 

 
700.000,00 

 
-50.000,00 

 
650.000,00 

                 
 
1.3. Amandmani vije ćnika Vladimira Gašparinija - ISDF-FSDI 
 
Amandman br. I plan +/- novi plan 
NAMJENSKI PROGRAMI – LOVSTVO  
R-7  POZ 412   
Naknade građanima i kućanstvima  
iz Proračuna 

 
650.000,00 

 
-350.000,00 

 
300.000,00 

R-7  POZ 413 
Tekuće donacije - Program 
unapređenja lovstva 

 
780.000,00 

 
+350.000,00 

 
1.130.000,00 

 
Vijećnik  VLADIMIR GAŠPARINI   traži glasanja o amandmanu, te nakon glasovanja  

predsjednik  ANTON PERUŠKO , utvrđuje  da amandman  nije prošao , jer nije dobio 
potreban broj  glasova.     
 
 
Amandman br. II plan +/- novi plan 
PROJEKT - MODELNE ŠUME  
R-7  POZ 434 
Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 

 
511.000,00 

 
-200.000,00 

 
311.000,00 

R-7  POZ 413 
Tekuće donacije – Program 
unapređenja lovstva 

 
1.130.000,00 

 
+200.000,00 

 
1.330.000,00 
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 Vijećnik  VLADIMIR GAŠPARINI   je povukao amandman . 
 
 
Amandman br. III Plan +/- novi plan 
R-4  NOVO 
Helikopterska služba pri HMP u IŽ 
Dispečerski centra pri HMP 

 
0,00 

 
+4.000.000,00 

 
4.000.000,00 

R-4 - izvor nenamjenska sredstva 
POZ - ? 

 
0,00 

 
-4.000.000,00 

 
0,00 

 
 O amandmanu se nije glasovalo jer nije naveden izvor  sredstva, pa je vijećnik 
VLADIMIR GAŠPARINI  povukao amandman. 
 
 
Amandman br. IV plan +/- novi plan 
SOCIJALNA SKRB – OPĆI DIO  
R-8  POZ 483 
Tekuće donacije SAB-u i udrugama 
proisteklim iz Domovinskog rata 

 
100.000,00 

 
+100.000,00 

 
200.000,00 

OSTALE JAVNE POTREBE U 
ZDRAVSTVU I SOCIJALNOJ SKRBI 

 

R-8  POZ 559 
Unapređenje zdravlja i socijalna 
sigurnost općenito 

 
350.000,00 

 
-100.000,00 

 
250.000,00 

 
 Vijećnik  VLADIMIR  GAŠPARINI   je  povukao  amandman. 
 
 
Amandman br. V plan +/- novi plan 
DECENTRALIZACIJA – DOMOVI ZA 
STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 

 

R-8  POZ 485 
Plaće za posebne uvjete rada 

 
1.227.079,00 

 
+100.000,00 

 
1.327.079,00 

R-8  POZ 492 
Uredski materijal 

 
589.783,00 

 
-100.000,00 

 
489.783,00 

 
 Vijećnik  VLADIMIR  GAŠPARINI   je  povukao  amandman. 
 
Amandman br. VI plan +/- novi plan 
R-?  NOVO 
Odbor antifašističkih boraca NOR-a  
i branitelja Domovinskog rata 

 
0,00 

 
+300.000,00 

 
300.000,00 

 
 Vijećnik  VLADIMIR  GAŠPARINI   je  povukao  amandman. 
 
1.4. Amandmani vije ćnika Josipa Antona Rupnika – Zelena stranka – Zelen a 

alternativa 
 
Amandman br. I plan +/- novi plan 
R-7  NOVO  POZ ?  
Troškovi kontrole i certificiranja 
ekološke proizvodnje hrane  

 
0,00 

 
+50.000,00 

 
50.000,00 

R-4  POZ 258    
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Izrada idejnog rješenja GIS sustava 
prostornog uređenja u IŽ 

630.000,00 -50.000,00 580.000,00 

 
 Poglavarstvo prihvaća Amandman br. I vijećnika  Josipa  Anton Rupnika, te će se  
utvrditi tvrtka koja  će izdavati certificiranje ekološke proizvodnje  hrane.       
 
Amandman br. II Plan +/- novi plan 
R-7  NOVO  POZ ? 
Poticanje razvoja ekološke 
poljoprivrede i zaštite okoliša 

 
0,00 

 
+150.000,00 

 
150.000,00 

R-4  POZ 258 
Izrada idejnog rješenja GIS sustava 
Prostornog uređenja u IŽ 

 
580.000,00 

 
-150.000,00 

 
430.000,00 

 
 Poglavarstvo prihvaća  Amandman br. II.                 
 
1.5 Amandmani vije ćnice Lovorke Tomi čić – HDZ 
 
Amandman br. I Plan +/- novi plan 
SOCIJALNA SKRB – OPĆI DIO  
R-8  NOVO  POZ ? 
Potpora osnivanju centra za prehranu 
građana teškog socij.statusa u Puli 

 
 

 
+350.000,00 

 
350.000,00 

KOMUNIKACIJA I PROTOKOL  
R-11  POZ 780 
Reprezentacija 

 
400.000,00 

 
-350.000,00 

 
50.000,00 

 
 Vijećnica LOVORKA TOMIČIĆ, traži  glasanje o  Amandmanu, te  nakon glasovanja 
predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrđuje da  Amandman nije  dobio potreban  broj  glasova, 
pa nije prošao.  
 
Amandman br. II plan +/- novi plan 
SPORTSKA KULTURA  
R-9  NOVO  POZ ? 
Projektna dokumentacija za 
polivalentnu dvoranu – Pula 

 
 

 
+100.000,00 

 
100.000,00 

R-9  POZ 660 
Atp turnir u Umagu 

 
100.000,00 

 
-100.000,00 

 
0,00 

 
 Vijećnica LOVORKA TOMIČIĆ, traži  glasanje o  Amandmanu, te  nakon glasovanja 
predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrđuje da  Amandman nije  dobio potreban  broj  glasova, 
pa nije prošao.  
 
 Vijećnik  DAMIR  RADNIĆ, odustaje od  svog Amandmana da se osigura  150.000,00 
kuna za  izgradnju  balona  za  natkrivanje igrališta  za  potrebe tenisa s obećanjem 
predsjednika Poglavarstva Istarske  županije, župana Ivana Jakovčića, da će se u narednoj  
godini iznaći mogućnost osiguranja  150.000,00 kuna za navedene potrebe.    
 
 Zatim predsjednik ANTON PERUŠKO , pojedinačno daje na glasanja  podtočke a), b) 
i c), sa usvojenim  amandmanima, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 23  glasa 
«ZA», 2 glasa «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova,   donijela pod 

 a) 
   P R O  R A Č U N 
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                        Istarske županije za 2009. godinu 
 
sa 24  glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova 
 b) 
           O D L U K U 

 
            o izvršavanju  Prora čuna Istarske županije za  200'9. godinu . 

 
sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova,  
 c) 
   PROJEKCIJU PRORA ČUNA 
 

           Istarske županije za  2009., 2010. i 201 1. godinu  
 

AD – 5 Prijedlog Zaklju čka o prihva ćanju  Izvješ će o pra ćenju 
            onečišćenja zraka na podru čju oko tvornice kamene vune 
            Rockwool Adriatica d.o.o. na podru čju Op ćine Pi ćan 
            u periodu od kolovoza do studenog 2008.  godine 

  
Predsjednik ANTON PERUŠKO , naglašava da se pripremao za ovu točku dnevnog 

reda, prvenstveno zato  da si ne dozvoli povredu Poslovnika, pa je izvadio iz Poslovnika  
Skupštine Istarske  županije članke, koji  reguliraju  oblik  rasprave. 

 Koliko god bio  precizan Poslovnik, kada su ovakve  teme na dnevnom redu, kao što 
je problematika Rockwoola, kada ima zahtjeva nevladinih udruga za dobivanje riječi, kada se 
kao predlagač pojavljuje Općinsko vijeće i  Poglavarstva Pićna, kada je za raspravu itekako 
zainteresiran menadžment ili poslovodstvo Rockwoola, nije moguće sve predvidjeti.   

Pozdravlja predstavnika  tvrtke  Rockwoola, gospodina Marca Boi.  
 Misli da je svima u interesu  da rasprava bude kvalitetna, da se ukaže na  sve ono 

što je potrebno ukazati. Materijali koje je  Poglavarstvo  usvojilo na svojoj  posljednjoj sjednici 
dostavljeni su svim vijećnicima, Tvornici kamene vune Rockwool, Ministarstvu  zaštite 
okoliša, prostornog  uređenja i graditeljstva Republike Hrvatske.  

Pored ovih materijala naglašava  da je dobio pismo ministrice Ministarstva zaštite 
okoliša, prostornog uređenja i  graditeljstva RH, naslovljeno na njega i  gospodina župana 
Ivana Jakovčića, u kojem  šalju Izvješće o dosadašnjem postupanju   Ministarstva u okviru 
njihove nadležnosti u svezi s izgradnjom Tvornice kamene vune Rockwool na području 
Općine Pićan. Izvješće  je prilično  opširno, na 7  stranica, umnoženo i dostavljeno  svim 
vijećnicima.  

Osim toga primio je i otvorena pisma, koja su dio političkog   folklora, pa  se  na njih 
ne osvrće.  

 Primio je i prijedlog Zaključaka na temu  Tvornice kamene vune Rockwool na 
memorandumu Zelene stranke - Zelena alternativa, što nije uobičajeno  da  stranke  pišu 
pisma predsjedniku Skupštine, pa kako ga je potpisao  predsjednik Zelene stranke – Zelena 
alternativa ZELENI, koji je ujedno i vijećnik, pismo je prihvatio.   

Dobio je i zahtjev  Općinskog vijeća  Kršana  kojim traže sazivanje  tematske sjednice 
o  Rockwoolu. 
 Naglašava  da je dobio i pismeni zahtjev udruge  Naša zemlja i zahtjev Odbora za 
zdravstvenu ekologiju  Hrvatskog liječničkog zbora, da im omogući prisustvo na sjednici i  
obraćanje vijećnicima.  

Poslovnik Skupštine Istarske županije, članak 52. normira pravo za obraćanje 
predstavnika  nevladinih  udruga, koji kaže : 

« Na prijedlog  predsjednika  Skupštine, prilikom  utvrđivanja dnevnog reda,  
Skupština odlučuje i o pravu obraćanja predstavnika nevladinih udruga, koje može trajati 
najdulje  5 minuta». Ukoliko vijećnici  odobre da se predstavnici nevladinih udruga obrate  
Skupštini, njihovo obraćanje  može trajati  najviše  5 minuta. 
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Predsjednik ANTON PERUŠKO ,  daje na glasanje prijedlog da se predsjednici 
Udruge Naša  zemlja, gospođi Matildi Ilić i predsjedniku  Odbora za zdravstvenu  ekologiju 
Hrvatskog  liječničkog zbora,  gospodinu dr. Lucijanu Mohoroviću, omogući obraćanje 
vijećnicima Skupštine Istarske  županije u trajanju od  5 minuta, pa nakon glasovanja 
utvrđuje da je  Skupština   sukladno  članku  52., stavku 5 Poslovnika  Skupštine Istarske 
županije, izglasala da  pravo obraćanja vijećnicima imaju  i predstavnici  dviju nevladinih 
udruga:  Naša zemlja, gospođa Matilda Ilić i Odbora za zdravstvenu  ekologiju Hrvatskog  
liječničkog  zbora,  gospodinu dr. Lucijanu Mohoroviću. 

Vijećnik DAMIR RADNIĆ, traži da se uvrsti prihvaćanje zahtjeva za  održavanje  
izvanredne sjednice Skupštine Istarske županije u svezi problematike  Tvornice kamene 
vune Rockwool, pa  predsjednik  ANTON PERUŠKO , naglašava da će zahtjev biti uručen 
tajnici  Skupštine Istarske županije za poslove  Skupštine i Poglavarstvo Istarske županije 
radi upućivanja u  skupštinsku proceduru. 

U  Nastavku predsjednik  ANTON PERUŠKO , predlaže da se Skupštini prvo obrati 
načelnik Općine Pićan,  koja je formalno predlagač, iako je inicijativu  preuzelo Poglavarstvo 
Istarske županije, u trajanju od  8  prema Poslovniku Skupštine Istarske županije, /J. A. 
Rupnik predlaže da prvo govore predstavnici  klubova  vijećnika!/, zatim  predstavnik  
Tvornice kamene vune Rockwool, od kojeg je tražio da osigura prevodioca, obzirom  da 
gospodin Marco Boi govori  talijanski. Iako je županija dvojezična, pravo vijećnika je da imaju 
prijevod. Međutim,  gospodin Marco Boi nije bio spreman prihvatiti taj prijedlog, pa je od 
njega tražio  da  dovede sa sobom prevodioca, te ga upozorio  da njegova  intervencija  
također može trajati najdulje 5 minuta. Gospodin Boi je izrazio  želju  da pola  vremena 
ustupi jednoj  svojoj suradnici pa si moraju   vrijeme podijeliti. 

Zahtjev predstavnika  Tvornice Rockwool je  da paralelno sa svojim govorom ide i  
Power Point prezentacija, za što nema nikakvih problema, jer tehničke mogućnosti za to 
postoje. 

 Nakon  toga predlaže da  riječ dobiju  predstavnici nevladinih udruga. 
 I zadnji  bi govorili  predstavnici  Poglavarstva. 
  Vijećnik ORIANO  BULIĆ, traži  stanku u ime Kluba vijećnika ISDF-a obzirom na   
neke nove okolnosti za  sastanak Kluba, nakon čega će Klub izaći s prijedlogom  za 
nastavak rada sjednice Skupštine Istarske županije. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, određuje  pauzu u trajanju od  5 minuta za sastanak  
Kluba vijećnika  ISDF-a. 
 

  - PAUZA OD 19,10  - 19,20 sati   
 

Vijećnik DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba  vijećnika ISDF-a, iznosi  da je  prijedlog Kluba   
da  prvi riječ imaju   građani  Općine Pićan, a tek poslije svi ostali. 

 Ujedno  naglašava da se  ovlaš  prešlo preko  Zahtjeva za sazivanje  izvanredne 
sjednice Skupštine Istarske županije, kojeg je dao vijećnik Josip Anton Rupnik,  na kojem je 
14 potpisa. Naglašava da je prema članku 107. Poslovnika Skupštine Istarske županije,  
predsjednik Skupštine dužan u  roku od  14 dana sazvati izvanrednu sjednicu sa temom 
Rockwool, a da je  29.12. zadnji  rok za  sazivanje izvanredne tematske  sjednice o  
Rockwoolu.     
 

U  nastavku predsjednik ANTON PERUŠKO, naglašava da mu  se za vrijeme pauze 
obratio građanin Pićna, inženjer Smoković, s molbom da mu se omogući da se u ime 
građana Pićna obrati vijećnicima Skupštine Istarske županije. 

 Prisustvo građana sjednici Županijske  skupštine je regulirano člankom  153.  
Poslovnika Skupštine Istarske županije,  koji kaže : 

«Građani koji imaju prebivalište na području Istarske županije mogu biti nazočni  
sjednicama Skupštine ili sjednicama radnih tijela Skupštine ne ometajući njihov  rad, osim u 
slučajevima predviđenim Poslovnikom, kada je javnost isključena.   
 Na sjednicama Skupštine radnih  tijela mogu  prisustvovati zainteresirane osobe- 
građani u  broju koji ne ometa normalan rad Skupštine ili  radnog tijela Skupštine.  
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 Osobe (građani) koji  žele prisustvovati  sjednicama  tijela dužne su o svojoj namjeri o 
tome izvijestiti predsjednika  Skupštine putem Stručne službe  za  poslove  Skupštine i 
Poglavarstva najkasnije (3) dana  prije održavanja sjednice». 
  Ukoliko svoj interes za prisustvovanje sjednicama tijela iskaže veći  broj  osoba od  
tehničkih mogućnosti iz  stavka  2 ovog  članka, predsjednik tijela  odredit će onoliko osoba 
koje će prisustvovati sjednici  vodeći računa o  redoslijedu podnesenih prijava.  
 Za vrijeme prisustvovanja sjednici tijela građani nemaju pravo govoriti. 
 Ako građani na sjednicama tijela remete red i postupaju  suprotno od odredbi  stavka  
5 ovog članka predsjednik tijela će  narediti  da sjednicu  napuste svi izuzev članova  tijela, 
izvjestitelja i članova  Poglavarstva». 
 Nakon toga je Skupština nastavila  rad prema utvrđenom prijedlogu. 
 Prvi je riječ dobio  načelnik  Općine Pićan, IVAN FRANKOVIĆ, (  4 minute), zatim  
KRISTINA ĐUROVIĆ,  predsjednica  Općinskog vijeća Pićna (4 minute), MARCO BOI , 
predstavnik  tvrtke ROCKWOOL, Pićan, ( govori talijanski a prevodilac ga prevodi na  
hrvatski jezik), VLADIMIR  JELAVI Ć, član Tima izrade Studije utjecaja na okoliš, tvrtke 
Ekoner, ORIANO BULIĆ , ispravak krivog navoda, AHMED MAKOTA ( Traži od 
predsjednika  Skupštine da  osigura normalne uvjete održavanja sjednice i  rasprave o tako  
važnoj i značajnoj kao što je problematika Rockwoola ili  da prekine  sjednica), MATILDA 
ILIĆ, predsjednica Udruge Naša zemlja,  LUCIJAN MOHOROVIĆ , predsjednik  Odbora za 
zdravstvenu ekologiju Hrvatskog liječničkog  zbora.  

LINO DOBRILA, predsjednik Odbor za prostorno  uređenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Skupštine Istarske županije, izvijestio je Skupštinu da je matični Odbor za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i  graditeljstvo Skupštine Istarske županije,  raspravljao o  
Izvješću o praćenju onečišćenja zraka na području oko tvornice kamene vune Rockwool 
Adriatica d.o.o. na području Općine Pićan u periodu od kolovoza do studenog 2008. godine, 
te da je temeljem provedene rasprave, većinom  glasova, 6 glasova za,  bez  gasova  protiv  
i  1 suzdržanim  glasom Odbor  donio 

 
  ZAKLJU ČAK 
 

1) Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o praćenju onečišćenja 
zraka oko tvornice kamene vune Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan, te se predlaže 
Županijskoj skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 

2) Predlaže se ustrojavanje stručnog zdravstvenog tima koji bi pratio stanje zdravlje 
ljudi na širem području tvornice Rockwool. A sada mogu  reći da možda je to 
nešto u smislu ovoga što je dr. Mohorović predložio Agenciju za zdravlje i okoliš. 

3) Predlaže se Predsjedniku Skupštine da omogući vijećnicima na sjednici Skupštine 
gledanje kratkog filma o utjecaju tvornice Rockwool u Austriji. 

(Zbog   dužine trajanja  filma  prijedlog se ne može prihvatiti). 
       Potom se prelazi na  raspravu, najprije po  klubovima  vijećnik u trajanju od 8 minuta. 
 Za  raspravu u ime klubova  vijećnika javili su se  : Romano  Černjul, Josip Anton 
Rupnik,  Marino Roce,  Lino Dobrila, Tullio Persi.  
 U  raspravi su  sudjelovali : JOSIP ANTON RUPNIK , u ime Klub vijećnika koalicije 
HNS/HSLS/ZELENI, TULLIO PERSI , u ime Kluba  vijećnika  ISDF-a, ANTON PERUŠKO , 
oduzima u nastavku izlaganja riječ vijećniku  Tulliu  Persiu zbog  prekoračenja dozvoljenog  
vremena , ROMANO ČERNJUL , LINO DOBRILA,  u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, ORIANO 
BULIĆ, ispravak krivog  navoda, MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, LINO 
DOBRILA , ispravak netočnog navoda  Marina Roce, IVAN JAKOVČIĆ. 
 Za pojedinačnu  raspravu u trajanju od  4 minuta za riječ su se javili:  Marino Roce,  
Damir Radnić,  Oriano Bulić,  Tullio Persi,  Sandro Jurman,  Josip Anton Rupnik, Lovorka 
Tomičić, Vladimir  Gašparini. 
 U  raspravi su sudjelovali : MARINO ROCE, DAMIR RADNIĆ, JOSIP ANTON 
RUPNIK, SANDRO JURMAN, ORIANO BULI Ć, DAMIR RADNIĆ, ispravak krivog navoda 
vijećnika Oriana Bulića,  LOVORKA TOMIČIĆ, JOSIP ANTON RUPNIK,                                                                                                    
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TULLIO PERSI , ORIANO BULI Ć, replika, IVAN JAKOV ČIĆ, očitovanje na  prijedlog  
zaključaka Zelenih, odnosno vijećnika  Josip  Rupnika i na prijedlog  Rezolucije koju  je dao 
vijećnik,  gospodin Damir Radnić, DAMIR RADNIĆ, ispravak krivog  navoda, ANTON 
PERUŠKO, osvrt na izlaganja i predlaganje  zaključaka, odustajanje od prijedloga o 
imenovanju  Povjerenstva za nadzor provedbe akata Skupštine i Poglavarstva Istarske 
županije vezano za problematiku rada tvrtke Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan, ORIANO 
BULIĆ. 
 Vijećnik DAMIR RADNIĆ, traži glasanje  o prijedlogu Rezoluciji koju je podnio  
Skupštini, pa  predsjednik ANTON PERUŠKO , daje  na glasanje   Rezolucije koju je 
predložio Klub  vijećnika ISDF-a, koju je Poglavarstvo  dijelom ugradilo u zaključke, te nakon  
glasovanja utvrđuje da je  8  vijećnika  glasalo za, pa prijedlog  nije prošao. 
 Zatim predsjednik  ANTON PERUŠKO , daje na usvajanje prijedlog  Zaključka od  1 
do 7 koji proističu iz pisanog materijala  i  rasprave, te nakon  glasovanja utvrđuje  da je 
Skupština sa 31 glasom «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom 
/Damir Radnić/, donijela  slijedeće 
 
    Z A K L J U Č K E 
  

1. Istarska županija traži zaustavljanje rada tvornice Rockwool Adriatic d.o.o. u Pićnu 
dok se ne stvore preduvjeti koji će jamčiti poštivanje svih propisa o zaštiti okoliša 
Republike Hrvatske i Europske unije. Kod primjene propisa Republike Hrvatske i 
Europske unije Poglavarstvo Istarske županije traži da se primjenjuju oni propisi koji 
sadržavaju strožije kriterije. 

2. Poglavarstvo Istarske županije zahtijeva od  Ministarstva zaštite okoliša, prostornog 
uređenja i graditeljstva RH da odmah pokrene postupak revizije Studije utjecaja na 
okoliš tvornice Rockwool Adriatic d.o.o. u Pićnu. 

3. Poglavarstvo Istarske županije zahtijeva od Ministarstva gospodarstva, rada i 
poduzetništva RH da utvrdi ukupna ulaganja u objekte, opremu i svu ostalu 
infrastrukturu tvornice Rockwool Adriatic d.o.o. u Pićnu. 

4. Poglavarstvo Istarske županije zadužuje Zavod za javno zdravstvo Istarske županije 
da odmah izradi program praćenja imisijskih pokazatelja u okruženju tvornice 
Rockwool Adriatic d.o.o. u Pićnu. 

5. Traži  se od Ministarstva gospodarstva, rada i poduzetništva, Ministarstva 
poljoprivrede , ribarstva i  ruralnog  razvoja , Ministarstva regionalnog   razvoja, 
šumarstva i vodnog gospodarstva, Ministarstva pravosuđa, Ministarstva zaštite 
okoliša, prostornog uređenja i  graditeljstva, da dostave Skupštini Istarske županije  
sve  odluke i  relevantne  dokumente vezane uz  dolazak i rad tvornice  Rockwool. 

6. Zadužuje se  Poglavarstvo Istarske županije da žurno pristupi osnivanju Agencije za  
zdravlje i okoliš Istarske županije u suradnji s vladinim udrugama. 

7. Zadužuje se Poglavarstvo Istarske županije da u  suradnji s Ministarstvom zaštite 
okoliša, prostornog uređenja i  graditeljstva, pristupi izradi  strateške neovisne studije 
utjecaja na okoliš tvornice  Rockwool, iz prijedloga Rezolucije, koju je predložio 
vijećnik  Damir Radnić.  

 
 AD – 6 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2009. godinu 
 
 Raspravu po ovoj točki  dnevnog  reda je održao matični Odbora  za  društvene 
djelatnosti, čiji su zapisnik  vijećnici dobili na klupe. 
 Uvodno obrazloženje  je dala LUCIJA  DEBELJUH ,  član Poglavarstva Istarske 
županije zadužena za kulturu i  školstvo  Istarske županije. 
 U   raspravi su  sudjelovali : SANDRO JURMAN,  LUCIJA DEBELJUH , odgovori na 
postavljena pitanja. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO  , zaključuje  raspravu i  daje na glasanje Program 
javnih potreba u kulturi za 2009. godinu, te nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa  22 
glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  



 30 

 
          P R O G R A M  
 

        javnih potreba u kulturi za 2009. godinu 
 
  AD 7 Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Prora čuna Istarske županije 
                    za 2008. godinu 

 
Skupština je  bez rasprave i primjedbi  sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» 

i  bez «SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
    D R U G E 
   IZMJENE I DOPUNE 
      P R O R A Č U N A 
                         Istarske županije za  2008 . godinu 

 
AD – 8 Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni O dluke o 
             prihva ćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne  
             imovine i dodatna ulaganja na nefinanc ijskoj imovini 
             osnovnih i srednjih  škola Istarske žu panije za 2008. godinu 
 
Skupština je  bez rasprave i primjedbi  sa 26 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» 

i  bez «SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
 
           O D L U K U 

 
o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihva ćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancij skoj imovini osnovnih i srednjih  
škola Istarske županije za 2008. godinu  
 

AD – 9 Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni O dluke o  
             prihva ćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i  
             usluga teku ćeg i investicijskog održavanja osnovnih škola 
             Istarske županije za 2008. godinu 
 
U  raspravi su sudjelovali SANDRO JURMAN  i LUCIJA DEBELJUH , odgovor na  

postavljeno pitanje. 
Skupština je   sa 27 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANA»  

glasa, donijela 
                         O D L U K U 
 
o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihva ćanju Plana rashoda za nabavu materijala, 
dijelova i usluga teku ćeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Istar ske županije 
za 2008. godinu 

 
AD – 10 Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o  
               prihva ćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i  
               usluga teku ćeg i investicijskog održavanja srednjih škola i 
               učeničkih domova Istarske županije za 2008. godinu 
 
Skupština je  bez rasprave i primjedbi  sa 27 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» 

i  bez «SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
 
          O D L U K U 
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o drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihva ćanju Plana rashoda za nabavu materijala, 
dijelova i usluga teku ćeg i investicijskog održavanja srednjih škola i u čeničkih 
domova Istarske županije za 2008. godinu 
 

AD – 11 Prijedlog Zaklju čka davanju suglasnosti na Odluku Školskog 
               odbora Osnovne škole „Rivarela“ Novi grad o prijenosu 
               vlasništva nekretnine 
 
Skupština je  bez rasprave i primjedbi  sa 27 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» 

i  bez «SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
 
           O D L U K U  
 

o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora Osn ovne škole „Rivarela“ Novigrad 
o prijenosu vlasništva nekretnine 
 

 AD – 12 
b) Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za nacional ne manjine Istarske 

županije 
c) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za nacionalne manjine 

Istarske županije 
  
Skupština je  bez rasprave i primjedbi  sa 28 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» 

i  bez «SUZDRŽANA»  glasa, donijela pod 
 a) 
    O D L U K U 
 

  o osnivanju Savjeta za nacionalne manjine Istarsk e županije 
  b) 

R J E Š E N J E 
 
 o imenovanju članova Savjeta za nacionalne manjine Istarske župan ije 
 
     Članak  1 
 Za predsjednika Savjeta za  nacionalne manjine Istarske županije imenuje se  Sergio 
Bernich, zamjenik  župana Istarske županije. 

Članak 2. 
Za članove  Savjeta nacionalne manjine Istarske  županije imenuju se : 

 Tom Bisaku predsjednik Vijeća albanske nacionalne manjine za Istarsku županiju, za 
člana 
         1.  Piter Jakupi, zamjenik predsjednika  Vijeća albanske nacionalne manjine za Istarsku  
županiju, za člana 
 Jusufi  Šehanović, zamjenik predsjednika Vijeća  bošnjačke nacionalne manjine za 
Istarsku  županiju , za zamjenika  člana 

2. Pršić Senad , predsjednik Vijeća  bošnjačke nacionalne  manjine za Istarsku  
županiju, za  člana 

Jusuf Šehanović, zamjenik predsjednik Vijeća  bošnjačke  nacionalne manjine za 
Istarsku  županiju, za zamjenika člana  
3. Jožef Lečei, predsjednik  Vijeća  mađarske nacionalne  manjine za Istarsku  

županiju , za člana 
 Eržebet Vučerić, zamjenik predsjednika Vijeća  mađarske nacionalne manjine za 

Istarsku  županiju, za zamjenika člana 
4. Redžep Hadža, predsjednik Vijeća  romske nacionalne manjine  za Istarsku 

županiju, za člana 
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Nedžad Bajrami , zamjenik predsjednika Vijeća romske  nacionalne manjine za 
Istarsku  županiju, za zamjenika člana 

5. Vinko Knez , predsjednik Vijeća  slovenske nacionalne  manjine za Istarsku  
županiju , za člana 

Jasmina  Ilić Draković, zamjenik predsjednika  Vijeća slovenske  nacionalne manjine 
za Istarsku  županiju, za zamjenika člana 

6. Radomir  Janković , predsjednik Vijeća  srpske  nacionalne  manjine za Istarsku  
županiju, za člana 

Miloš Bajić, zamjenik predsjednika  Vijeća srpske nacionalne manjine za Istarsku  
županiju, za zamjenika  člana 
7. Nikolo' Sponza, predsjednik  Vijeća  talijanske nacionalne manjine za Istarsku  

županiju , za člana 
Luana Visintin, zamjenika predsjednika Vijeća talijanske nacionalne manjine za 
Istarsku  županiju, za zamjenika člana 
8. Josip Klašterka, predsjednik češke nacionalne manjine i 
9. Todor  Brdarski, predstavnik  makedonske  nacionalne  manjine  

Članka  3. 
 Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom objave u «Službenim  novinama  Istarske 
županije». 
 Vijećnik DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDF-a  traži da se zapisnički 
konstatira da je dana 15.012.2008. godine predan zahtjev za izvanrednu sjednicom s temom 
Rockwool  s 14  potpisa  vijećnika, zakonski zadovoljavajućih potpisa i  da se podnosioci 
zahtjeva obavijeste kada će se održati tematska sjednica Skupštine Istarske županije 
posvećene tematici Rockwoolu. 
 U  nastavku predsjednik  ANTON PERUŠKO , zahvaljuje se  svima na doprinosu u 
radu  Skupštine Istarske  županije sa željom vijećnicima i ostalima  da se u svojim obiteljima 
dobro provedu  u predstojećim praznicima  i  blagdanima. 
 Naglašava da će se pokušati dogovoriti sa predlagačima sazivanja tematske  
sjednice da mu ne kompliciraju  život  pred blagdane. Vjeruje da će sa vijećnikom  Damirom 
Radnićem naći  rješenje. 

 Zahvaljujem se svim članovima  Poglavarstva, Županu, jednom i drugom zamjeniku  
Župana, svim pročelnicima, članovima Poglavarstva,  na radu, medijima na praćenju rada 
Skupštine Istarske Skupštine. 

 Naglašava da je gospodin predsjednik  Vlade Republike  Hrvatske   rekao da nema 
novogodišnjih  božićnih  domjenaka i darova, ali kako je već  ranije pripremljen  za sve  
vijećnike, članove  Poglavarstva i  novinare,  skroman dar,  kalendar Jurina i Franina, jedan 
istarski  CD-e i dobivena  jedna  boca vina, to je i podijeljeno  svim prisutnima. 
 Gospođa Oriana Lukić je čestita 50. jubilarnu sjednicu Skupštine  Istarske županije u 
trećem mandatu  Skupštine  Istarske županije. ( Aplauz). 
 Time je dnevni  red iscrpljen i predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje 50.jubilarnu 
sjednicu  Skupštine Istarske županije. 
 
 
 Sjednica je zaključena u  22,00 sata. 
 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK VODIO :                                 PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                 ANTON PERUŠKO  
 
 
 


